
وزیر علوم، تحقیقات و فناوری درآیین اختتامیه و اهدای جوایز هجدهمین جشنواره ملی فن آفرینی شیخ بهایی:  

تولید علمِ صرف برای کشور  بی فایده است

 آذین بندی شهر 
اصفهان در دهه 

کرامت

کاپیتان سپاهان: دوست 
دارم بمانم اما باید 
شخصیتم هم حفظ شود

اگر قرار  به اگر قرار  به 
نخواستن من نخواستن من 
است ان شاءا... است ان شاءا... 
با کسب جام با کسب جام 
6

5

3

7

8

جهش شهرداری برای تأمین منابع جدید 
پروژه  های اصلی اصفهان

 اجرای۲۳پروژه آبی در اصفهان توسط 
پترو پالایش اصفهان

کلاف سر درگم این روزهای مدارس
شهریه به بهانه کلاس فوق برنامه؛

راه اندازی آزمایشگاه 
نسل چهارم با هدف 

تربیت نیرو برای 
صنعت دیجیتال 

مردم اصفهان 
نقش ممتازی در 

مبارزه با مستکبران 
دارند

موانع غیرضروری 
در فرایند ثبت نام 

 دانش آموزان 
رفع شوند

 شهردار اصفهان:

»ریسباف« مرمت و موزه می شود
7 58

7
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روزنامه  فرهنگی، اجتماعی، 
سیاسی، اقتصادی  و ورزشی           
یک شنبه  ۳0  اردیبهشت  140۳

10 ذی القعده  1445
19  می ۲0۲4

 شماره 4088    
8 صفحه

سال چهاردهم
قیمت: 5000 تومان

شرکت آب و فاضلاب استان اصفهان

1-شرکت آب و فاضلاب استان اصفهان در نظر دارد مناقصه عمومی يک مرحله ای، به شرح 
جدول زیر را از طریق سامانه تدارکات الکترونیکی دولت برگزار نماید. 

شماره سامانه تدارکات مبلغ تضمین )ریال ( شماره مناقصه موضوعردیف
الکترونیکی دولت

خرید لوله پلی اتیلن دو جداره فاضلابی کاروگیت 1
۲00۳0014۳40000۲4 6۳۲.850.000.000 – 1 - 40۳كوپلر سرخود در قطر 800 میلیمتر  جهت منطقه 5  

خرید لوله چدن داکتیل  در قطرهای۳00 ، ۲
649.750.000.000۲00۳0014۳40000۲۳ – 1 - 40040۳و500و600  میلیمتر به همراه واشرهای مربوطه

۲- کلیه مراحل برگزاری مناقصه از دریافت اســناد مناقصه تا ارائه پیشنهاد مناقصه گران و بازگشایی 
 www.setadiran.ir :پاکتها از طریق درگاه سامانه تدارکات الکترونیکی دولت )ســتاد( به آدرس
انجام خواهد شــد و لازم اســت مناقصه گران در صورت عدم عضویت قبلی، مراحل ثبت نام در 
 ســایت مذکور و دریافت گواهی امضای الکترونیکی را جهت شــرکت در مناقصه محقق سازند.

 تاریخ انتشار مناقصه در سامانه: تاریخ 140۳/0۲/۲6می باشد.
تاریخروزساعتعنوان

140۳/0۳/0۲چهار شنبه 1۳:00مهلت زمانی دریافت اسناد مناقصه
140۳/0۳/19شنبه 1۳:00مهلت زمانی ارسال پیشنهاد

140۳/0۳/۲0یکشنبه8:00زمان بازگشائی پاکتها

۳- اطلاعات تماس دستگاه مناقصه گزار جهت دریافت اطلاعات بیشتر در خصوص اسناد مناقصه 
و ارائه پاکتهای الف:

۳-1- آدرس: اصفهان، خیابان شیخ کلینی، خیابان جابر ابن حیان، دبیرخانه معاملات شرکت آب 
و فاضلاب استان اصفهان، تلفن:8-۳66800۳0-0۳1،  اتاق )۲9۲( 

4- اطلاعات تماس سامانه ستاد جهت انجام مراحل عضویت در سامانه:
1-4- مرکز تماس:1456

۲-4- دفتر ثبت نام:889697۳7 و 8519۳768
5- اطلاعات تماس دفاتر ثبت نام سایر استانها، در سایت سامانه )www.setadiran.ir( بخش 

ثبت نام / پروفایل / تامین کننده / مناقصه گر  موجود است.

فراخوان مناقصه عمومی يک مرحله ای
نوبت اول

رنا
 ای

س:
عک
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ضریب نفوذ اینترنت در تیران و کرون امسال افزایش پیدا 
می کند

فرماندار تیران و کرون گفت: ضریب نفوذ اینترنت با نصب دکل های جدید و شبکه فیبرنوری در این 
شهرستان امسال افزایش پیدا می کند.علی محمدی کیا در نشست با کارکنان و پیمانکاران مخابرات 
و فعالان حوزه ارتباطات تیران و کرون در محل اردوگاه فرهنگی و تربیتی امام خمینی )ره( این منطقه 
اظهار کرد: ارتباطات و توسعه شــبکه اینترنت برای بهبود عملکرد در حوزه های مختلف لازم بوده و 
بسیاری از عرصه های اقتصادی و خدماتی متأثر از این خدمت است. وی افزود: توسعه زیرساخت ها 
برای نفوذ اینترنت در نقاط مختلف شهری و روستایی جزو مهمترین برنامه های تیران و کرون در 
سال جاری بوده که شرکت مخابرات پیشران اجرای این پروژه است.فرماندار تیران و کرون با بیان 
اینکه افزایش سرعت اینترنت در مناطق شهری همواره مطالبه می شود، تصریح کرد: در بعضی از 
روستاهای این شهرســتان ارتباطات اینترنتی کم و یا ضعیف بوده که در ارائه خدمت الکترونیکی 
مشکل وجود دارد. محمدی کیا ادامه داد: نصب دکل های جدید مخابراتی و اجرای شبکه فیبر نوری 
در ســال جاری منجر به افزایش ضریب نفوذ و کیفیت بخشــی به اینترنت این شهرستان خواهد 
شــد.وی با بیان اینکه تیران و کرون در بین دیگر شهرستان های اســتان اصفهان در پاسخگویی 
استعلامات برخط انتخابات رتبه اول را کسب کرده، خاطرنشان کرد: نقش فناوری، زیرساخت ها و 
متخصصین در این خصوص مهم بوده که با توسعه زیرساخت ها شاهد افزایش کیفیت در خدمات 
اینترنتی خواهیم بود. فرماندار تیران و کرون با اشاره به ظرفیت و زیرساخت های اینترنتی در این 
شهرستان گفت: در سال های آینده امکان برگزاری انتخابات آنلاین و الکترونیکی وجود دارد و این 
یک شاخصه برای توسعه یافتگی محسوب می شود.محمدی کیا اضافه کرد: برای بهبود و سرعت 
عمل استعلامات برخط، مشکلات دوره های قبلی انتخابات شهرستان بررسی و ضعف ها رفع شد. 
وی با بیان اینکه بخش های زیادی از اقتصاد به خصوص فعالیت های دیجیتال نیازمند ســرعت 
و کیفیت شــبکه اینترنت است، خاطرنشــان کرد: فناوری های نوین و دانش بنیان از این ظرفیت 

استفاده زیادی می برند و نسل جدید به دنبال کسب و کارهای الکترونیکی هستند.

کاهش 50 درصدی تصادفات در تیران و کرون
معاون عمرانی و برنامه ریزی تیران و کرون با بیان اینکه کاهش تصادفات ترافیکی مورد انتظار است 
گفت: تصادفات در این شهرستان در ۲ ماهه اخیر نسبت به سال گذشته کاهش بیش از ۵۰ درصدی 
داشته و تصادفات فوتی یک مورد ثبت شده اســت.امیر عرب در کارگروه بررسی و رصد تصادفات 
تیران و کرون اظهار کرد: فروردین و اردیبهشت حجم بالایی از ترددهای مسافران به سبب تعطیلات 
نوروز، عید فطر و هوای مناسبت غرب اســتان در این منطقه انجام شده است. وی افزود: احتمال 
وقوع تصادفات با رشد ترددهای جاده ای افزایش پیدا می کند اما با وجود این، کاهش تصادفات 
در این منطقه رقم خورده که تدابیر راهداری و حمل و نقل و پلیس در این خصوص نقش داشــت.

معاون عمرانی و برنامه ریزی تیران و کرون ادامه داد: بارندگی ها نیز احتمال وقوع حوادث ترافیکی 
را نیز ایجاد می کرد اما در این شرایط شاهد سلامت در ایمنی بوده ایم.  وی خواب آلودگی، سرعت 
غیرمجاز، عدم رعایت حق تقدم و بی توجهی به جلــو را از مهم ترین عوامل وقوع حوادث ترافیکی 
در جاده های بیرون شهری و درون شهری این شهرستان اعلام کرد.معاون عمرانی و برنامه ریزی 
تیران و کرون نظارت های پلیس، حضور تیم های راهداری، قانونمداری رانندگان و اصلاح نقاط پر 
حادثه را در کاهش حــوادث ترافیکی مهم خواند و اذعان کرد: کاهــش تصادفات به قانون مداری 
رانندگان، ارتقای کیفیت خودرو و رفع مشــکل جاده ها و خیابان ها نیاز دارد. عرب با اشاره به اینکه 
وضعیت آسفالت جاده های بیرون شهری این شهرســتان نیاز به اصلاح دارد، تصریح کرد: از پاییز 
و زمستان سال گذشته تاکنون اصلاح آسفالت جاده ها انجام و روکش نصب شده اما بخش هایی 
از آن باقی مانده است.وی بیان کرد: تعریض جاده ها و رفع مشکلات محورهای مواصلاتی نیازمند 
مساعدت اداره کل راه و شهرسازی برای احداث جاده و مسیر جدید بوده تا علاوه بر تسهیل ترددها 

شاهد رفع نقطه پر حادثه باشیم.

رئیس دانشگاه علوم پزشکی استان اصفهان در مراسم افتتاح اورژانس نوسازی شده بیمارستان شهید رجایی داران:

سلامت حق مردم و این وظیفه حاکمیت است

رئیس دانشگاه علوم پزشکی اســتان اصفهان گفت: سلامت حق مردم و 
این وظیفه حاکمیت است که سلامت مردم را تأمین کند و آن عدالتی را که 
در راستای کمک به مردم لازم است فراهم کند و لازمه این کار تلاش شبانه 
روزی مسئولان است.به گزارش »ایمنا«، شاهین شیرانی در مراسم افتتاح 
اورژانس نوسازی شده بیمارستان شهید رجایی داران اظهارکرد: فعالیت ها 
و خدمات ما مسئولان باید در شأن مردم باشد و طبق آمار قبل از انقلاب امید 
زندگی به ۵۶ سال می رســید اما امروز امید به زندگی به ۷۶ سال می رسد 
همین امر نشان می دهد که چه تلاش هایی در حوزه بهداشت و درمان صورت 
گرفته است. رئیس دانشگاه علوم پزشکی استان اصفهان تأکید کرد: امروز 
افتتاح پد اورژانس هوایی در شهر داران و ساختمان جدید پایگاه اورژانس 
شــهر دامنه را نیز داریم که تمام این پروژه ها با همت مسئولان به سرانجام 
رسیده است. شــیرانی تأکید کرد: این وعده را می دهیم که در سال جاری 
طرح توسعه بیمارستان شهید رجایی داران و پروژه شبکه بهداشت و درمان 
شهرستان نیز به اتمام برســد.به گزارش »ایمنا«، اورژانس نوسازی شده 
بیمارستان شــهید رجایی داران با هزینه بالغ بر ۳۰ میلیارد تومان با حضور 
رئیس دانشگاه علوم پزشکی استان اصفهان و جمعی از مسئولان شهرستانی 
افتتاح شد.بیمارستان شــهید رجایی داران، در یکی از مهم ترین طرح های 
توسعه زیرساخت های خود در سالیان اخیر، برای بهبود ارائه خدمات به مردم 

شهرستان های غرب اســتان اصفهان به دلیل دارا بودن امتیاز سطح ارجاع 
دو در غرب اســتان اصفهان که مأموریت اصلی این بیمارستان نیز به شمار 
می رود، اورژانس خود را نوسازی کرده است.پد اورژانس هوایی شهر داران 
و ساختمان جدید پایگاه اورژانس شهر دامنه که سال ۹۹ کلنگ زنی شده 
است با اعتباری بالغ بر ۴ میلیارد و ۵۰۰ میلیون تومان بعد از ۴ سال با نگاه 
ویژه دولت سیزدهم به اتمام طرح های نیمه تمام با حضور رئیس دانشگاه 
علوم پزشکی استان اصفهان، اورژانس پیش بیمارستانی استان اصفهان و 

جمعی از مسئولان شهرستانی به بهره برداری رسید.

هدف دولت سیزدهم اتمام پروژه های نیمه تمام است
رئیس دانشگاه علوم پزشکی اصفهان همچنین در آیین افتتاح بیمارستان 
تخصصی بوعلی شهرستان چادگان گفت: یکی از معضلات اجتماعی کشور 
ما، موضوع جمعیت است که اگر به همین شــکل بماند در آینده کشور ما با 
مشکلات متعددی روبه رو می شود.شیرانی افزود: تأمین سلامت هم مانند 
تأمین امنیت یکی از وظایف اصلی حاکمیت است و باید بتوانیم از مشارکت 
مردم در این زمینه استفاده کنیم که در رأس آن خیرین حوزه سلامت قرار 
دارند. رئیس دانشگاه علوم پزشکی اصفهان خاطرنشان کرد: خیرین طی 
چندسال اخیر در تمامی حوزه ها، اعم از آموزش، درمان و بهداشت پیشگام 

بوده اند.شیرانی گفت: یکی از دســتاوردهای عظیم این انقلاب بعد از دفاع 
مقدس و شهدا، در حوزه سلامت است و در تلاش هستیم در بحث کمیت و 
کیفیت ارتقا پیدا کنیم. وی اضافه کرد: امروز درمانگاه تخصصی بوعلی شهر 
چادگان به بهره برداری رسید و بخش های دیگری مانند سی تی اسکن به 
بهره برداری می رسد و در نظر داریم دیگر پروژه ها هم طی سال جاری اتمام 
یابد.رئیس دانشگاه علوم پزشکی اصفهان تأکید کرد: هدف دولت سیزدهم 
اتمام پروژه های نیمه تمامی است که ســال ها باقی مانده بود.شیرانی در 
خصوص لزوم افزایش جمعیــت در ایران تصریح کرد: تــا قبل از انقلاب 
تأکید می کردند که باید فرزندان کمتری متولد شوند و بعد از آن هم سازمان 
بهداشت جهانی به ایران توصیه می کرد که همچنان جمعیت کم باشد. وی 
افزود: در حوزه سلامت کشور ما را تحریم کرده بودند که نمونه جدیدتر آن در 
زمان کرونا بود که حتی علی رغم پرداخت پول واکسن در اختیار ما نگذاشتند 
تا اینکه خودمــان تولید کردیم.رئیس دانشــگاه علوم پزشــکی اصفهان 
خاطرنشان کرد: در زمینه دارو و واکسن کشور ما را تحریم کردند ولی وسایل 
پیشگیری از بارداری را رایگان در اختیارمان گذاشتند تا جلوی رشد جمعیت 
را بگیرند. شیرانی تأکید کرد: یکی از مؤلفه های قدرت هر کشوری جمعیت آن 
کشور است، با توجه به اینکه این جمعیت باید سالم باشد، اشتغال و فرصت 

برابر داشته باشد ولی برای رشد نیازمند جوانان است.

آیین کلنگ زنی حرم امام زاده شــاه ابوالحســن)ع( 
محله دســتگرد برگزار و عملیات اجرایی فاز اول این 
پروژه در محیط ۸۰۰ متر مربع با حضور مسئولان استانی 

و شهرستانی به صورت رسمی آغاز شد.
طرح جامع توسعه امام زاده شاه ابوالحسن)ع( محله 
دســتگرد قداده با حضور حجت الاسلام ولی ا... روان 
معاونت فرهنگی اجتماعی اداره کل اوقاف و امور خیریه 
اســتان اصفهان، حجت الاســلام محمود آبادی امام 
جمعه، توکلی رئیس اداره اوقاف و امور خیریه، خیرین 

محلی و مردم محل کلنگ زنی شد.
حجت الاسلام ولی ا... روان در حاشیه این آیین ضمن 
تبریک دهه کرامــت و ایام تکریم امامــزادگان اظهار 
کرد: خداوند در آیه ۲۳ سوره مبارکه شوری، اجر و مزد 
رسالت را در محبت و مودت نســبت به اهل بیت)ع( 
خطاب می کند که تکریم امام زادگان یکی از مصادیق 
این آیه است. وی افزود: اســتان اصفهان در مجموع 
۷۱۳ بُقعه، ۱۴ بُقعه شاخص ملی و کشوری و ۳۵ بُقعه 
شاخص استانی وجود دارد و با توجه به ارادت مردم و 
خیرین در طرح توسعه بُقاع متبرک قالب آنها در حال 
عمران و توسعه هستند و توانســته در این طرح طی 
چندین ســال متوالی بالاترین رتبه را در سطح کشور 
کسب کند. معاون فرهنگی اجتماعی اداره کل اوقاف 
و امور خیریه استان اصفهان عنوان کرد: در شهرستان 
خمینی شهر ۹ امام زاده واجب التعظیم مدفون هستند 
که از بین آنها آستان مبارک امامزاده سید محمد)ع( 
یکی از ۱۴ بقعه ملی و کشوری است؛ اجرای این طرح 
توســعه که در دهه کرامــت باحضور خیریــن و مردم 

شهرســتان کلید خورد برگ زرین دیگــری در این راه 
است.حجت الاسلام سید حسین محمود آبادی، امام 
جمعه شهرستان خمینی شهر ضمن تشکر از زحمات 
اداره اوقاف، هیئت امنا و خیر گمنام این بقعه مبارک 
اظهار کرد: مرقدهای مطهر امــام زادگان در جای جای 
این میهن اسلامی همچون نور و چراغی راهنما هستند 
که ما مســیر صحیح زندگی را گم نکنیــم و در زندگی 
گمراه نشویم. وی افزود: این شهیدانی که تمثالشان 
زینت بخش مجالس اســت همگی از همین مراکز و 
امامزادگان واجب التعظیم پرورش یافتند و به جبهه ها 
رفته و خون خود را نثار این مرز و بوم کردند.نوید توکلی، 
رئیس اداره اوقاف و امور خیریه خمینی شهر نیز گفت: 
امامزاده شاه ابوالحسن)ع( محله دستگرد قداده تنها 
بقعه دارای طرح جامع است که در امر بازسازی با توجه 
به محیط محروم و بافت متراکم با مشکلاتی رو به رو 
بود و تاکنون مقداری از آن آزاد شده ومقداری در حال 
آزادسازی است. وی افزود: آســتان مبارک امامزاده 

شاه ابوالحسن)ع( در مساحت کلی ۱۳۰۰ مترمربع و در 
دو فاز در بخش های مذهبی شبستان و دیگر بخش ها 
اجرایی می شــود. رئیس اداره اوقــاف و امور خیریه 
خمینی شــهر ادامه داد: فاز اول این طرح به مساحت 
۸۰۰ متر مربع شامل ساخت تسکلت این بُقعه مبارکه 
است که یکی از خیران محله دستگرد هزینه ساخت آن 
را به عهده گرفته است و فاز دوم آن ۵۰۰ مترمربع در دو 
طبقه ساخته می شود تخمین زده ایم ساخت فاز اول 
آن تا پایان سال به پایان برســد.در ادامه جواد باقری، 
خادم و متولی آستان امامزاده شــاه ابوالحسن)ع( 
گفت: این آستان بعد از انقلاب اسلامی توسط خیرین 
محل بازسازی و تعمیر شــده و طی سال های گذشته 
نیز زمین های اطراف امامزاده به مســاحت ۱۳۰۰ متر 
مربع خریداری شده است.به گزارش »ایمنا«، امامزاده 
ابوالحسن)ع( یادگار دوران سلاطین سامانیان است 
و نسبش به حضرت موســی بن جعفر)ع( پدر امام 

الرئوف علی بن موسی الرضا )ع( باز می گردد.

 همزمان با دهه کرامت:

خبر روزطرح توسعه امامزاده شاه ابوالحسن)ع( در خمینی شهر کلنگزنی شد

عکس خبر

»حسینی« فرماندار 
لنجان شد

آیین معارفــه فرمانــدار جدید 
لنجان پنج شنبه ۲۷ اردیبهشت 
با حضور معاون سیاسی، امنیتی 
و اجتماعی استانداری و مدیران 
شهرستان لنجان برگزار  و در این 
مراسم علیرضا حسینی به عنوان 
فرماندار این شهرستان معرفی 
و از زحمات حمیدرضا محمدی 
فشارکی، فرماندار سابق لنجان 

تقدیر شد.

300 دانش آموز  برگزیده مسابقات علمی، پژوهشی تیران 
تجلیل شدند

مدیر آموزش و پرورش تیران و کرون گفت: حدود ۳۰۰ دانش آموز این شهرستان طی یکسال گذشته 
موفق به کسب عنوان های برتر رقابت های علمی، پژوهشی شدند که از آنان تجلیل می شود.

به گزارش »ایمنا«، حسین صایبی در همایش تجلیل از ستارگان تیران و کرون اظهار کرد: رقابت های 
علمی و آموزشی، پژوهشــی و آزمایشــگاهی دانش آموزان فرصتی برای شناسایی ظرفیت های 
علمی این قشر بوده و همین رویداد به هدایت تحصیلی مدرسه ای و دانشگاهی آنان کمک می کند.

وی افزود: نیمی از دانش آموزان تیران و کرون در این مســابقات شرکت کرده اند که نفرات برتر هر 
رشته به مرحله استانی راه یافتند و سال گذشــته یکی از دانش آموزان در رشته برنامه نویسی رتبه 

برتر کشوری را کسب کرد.
مدیر آموزش و پرورش تیران و کرون ادامه داد: ۳۰۰ نفر از دانش آموزان این شهرســتان در سطح 
منطقه ای و استانی رتبه اول تا سوم را کسب کرده اند که در جشن ستارگان از آنان تجلیل می شود. 
صایبی با بیان اینکه هنرستان ها و آزمایشگاه های مدارس نیاز به توسعه زیرساختی دارد، تصریح 
کرد: کمبود امکانات مانع از پیشرفت فعالیت ها و برنامه های علمی و آزمایشگاهی دانش آموزان 
می شود. وی اضافه کرد: تنها پژوهش ســرا دانش آموزی این شهرستان به امکانات زیرساختی و 

تجهیزات نیاز دارد و با وجود برنامه های متنوع استقبال خوبی از سوی دانش آموزان شده است.
مدیرآموزش و پرورش تیران و کرون با بیان اینکه بیــش از ۶۰ درصد دانش آموزان این منطقه در 
هنرستان ها تحصیل می کنند، خاطرنشان کرد: مهارت آموزی مورد اقبال عمومی بوده و توانسته اند 
ایده ها و طرح های جدید ارائه دهند. با وجود چنین ظرفیت و استعدادی در بین دانش آموزان تجهیز 

کارگاه های هنرستان ها لازم است.
وی به تأسیس هنرستان کشاورزی در این شهرستان اشاره کرد و گفت: این اقدام با وجود ظرفیت 
کشاورزی فعال در این خطه به رشد علمی و اشــتغال زایی کمک می کند. مدیر آموزش و پرورش 
تیران و کرون همچنین به تجلیل از یکصد دانش آموز برتر رشته های فرهنگی و هنری این شهرستان 

اشاره کرد و گفت: این دانش آموزان به مرحله استانی راه یافته اند.

با معرفی نفرات برتر و تقدیر از برگزیدگان
نخستین جشنواره سراسری آموزش شهروندی »هنر شهر« به ایستگاه پایانی رسید

رئیس ســازمان فرهنگی، اجتماعی و ورزشی شــهرداری کاشــان اظهار کرد: نخستین جشنواره 
سراسری آموزش شهروندی »هنر شهر« کاشان از برنامه های سازمان فرهنگی، اجتماعی و ورزشی 
شهرداری کاشان با حضور رئیس کمیسیون خدمات شهری و محیط زیست شورای اسلامی شهر، 
مدیران و مسئولین شهری، فرهنگیان و داوران این رویداد با اعلام نفرات برتر و تجلیل از برگزیدگان 
به پایان رسید.به گزارش »ایمنا« در این آیین که با اجرای آسیه زلفی همراه بود، محمد علی فرجی 
با تشکر از حمایت های شهرداری و کمیسیون فرهنگی، اجتماعی شورای اسلامی شهر از همراهی 
هنرمندان، دانش آموزان و داوران نیز قدردانی و به رسالت و اهداف سازمان در برگزاری این جشنواره 
اشاره کرد. فرجی گفت: ۹۴۶ اثر در قالب های نقاشی دیواری، پوستر و گرافیک، کاریکاتور، عکاسی 
در دو بخش اصلی و دانش آموزی با موضوعات پسماند و بازیافت، ترافیک و حمل و نقل عمومی، 
محیط زیست و بحران آلودگی هوا، ایمنی و آتش نشانی، معماری ایرانی اسلامی و اخلاق شهروندی 
به دبیرخانه ارسال شد و از آثار منتخب نیز نمایشگاهی در خانه تاریخی طباطبایی و فرهنگ سرای 
مهر بر پا شد.مهدی پاکروان، رئیس پلیس راهور کاشان نیز در این مراسم به فعالیت های سازمان 
فرهنگی، اجتماعی و ورزشی شهرداری کاشان پیرامون اجرای قوانین و مقررات راهنمایی و رانندگی، 
انضباط اجتماعی و رعایت فرهنگ عبور و مرور اشاره و با اهدای لوح سپاس از رئیس این سازمان 
تقدیر کرد.پس از پخش کلیپ جشــنواره، اجرای نمایش طنز با هنرمندی مرتضی جهانی و بهنام 
سراج با موضوع بازیافت و تفکیک زباله و اجرای پرفورمنس مرتبط با موضوع جشنواره، برگزیدگان 

بخش های مختلف جشنواره اعلام شد.

اخبار

 هشدار امام جمعه کاشان 
نسبت به افزایش سقط 

جنین
امام جمعه کاشــان ضمن هشدار نسبت به 
سقط جنین در کشــور گفت: والدین ازدواج 

آسان را محقق کنند. 
بــه گــزارش »تســنیم«، حجت الاســلام 
و المســلمین سیدسعید حســینی با اشاره 
به حکمت ۵۱ نهج البلاغه اظهار کرد: هر کس 
زمانی که دنیا به او اقبال نشــان داده از این 
فرصت اســتفاده کنــد و عیب هــای خود را 
شناســایی و رفع کند و اگر کسی عیوب او را 
نمی گیرد، مغرور نشــود. وی با اشاره به روز 
ملی جمعیت افزود: در ســال های ۶۰ تا ۶۵ 
هر ۱۰ خانم ۶۵ بچه به دنیــا آورده بود اما در 
سال قبل تعداد فرزندآوری به ازای هر خانم 
۱۵ بچه است و در حوزه سالمندی با این روند 
پیش بینی می شود در سال ۱۴۳۰ حدود ۴۰ 
درصد از جمعیت کشور سالمندان را تشکیل 

می دهند.
امام جمعه کاشــان با تأکید بر پیشــگیری 
از ســقط جنین ابراز کرد: در ۸ ســال جنگ 
۲۳۰هزار شهید دادیم در حالی که آمار رسمی 
ســقط جنین در سال گذشــته دو برابر آمار 
شهدای جنگ تحمیلی بوده است و از سوی 
دیگر اگر ازدواج آسان رواج پیدا کند زوجین 
با آرامش خاطر به خانه بخت روانه می شوند. 
وی با گرامیداشــت یــاد و خاطره شــهید 
بروجردی تأکید کرد: روز بهینه سازی مصرف 
را در پیــش داریم و یکــی از صرفه جویی ها 
صرفه جویی در مصرف برق اســت که باعث 
می شــود در تابســتان پیش رو قطعی برق 
نداشــته باشــیم. وی ابراز کرد: شهرستان 
اردستان در ۲۰ ماهه گذشته ۱۱ جلسه جوانی 
جمعیت با ۶۵ موضوع برگــزار کرده که این 
موضوع می تواند امیدبخش باشــد و بر این 
اساس تشویق هایی هم صورت گرفته است 
و از فروردین ۱۴۰۱ تاکنون ۱۰۰۰ نفر به جمعیت 
شهرستان اردســتان افزوده شده و این گام 
مثبتی است که در پیشــبرد جوانی جمعیت 

برداشته شده است.

رئیس دانشگاه علوم پزشکی اصفهان همچنین در 
آیین افتتاح بیمارستان تخصصی بوعلی شهرستان 
چادگان گفت: یکی از معضلات اجتماعی کشور 
گر به همین شکل  ما، موضوع جمعیت است که ا
بماند در آینده کشور ما با مشکلات متعددی روبه رو 

می شود

با مسئولان

استان



وزیر علوم، تحقیقات و فناوری درآیین اختتامیه و اهدای جوایز هجدهمین 
جشنواره ملی فن آفرینی شیخ بهایی:

تولید علمِ صرف برای کشور  بی فایده است
وزیر علوم با بیان اینکه یکی از الزامات توسعه دانش بنیان ها تأمین مالی است، گفت: در جشنواره 

شیخ بهایی با تمرکز بر تأمین مالی جمعی اقدامات ارزشمندی در این حوزه انجام شده است.
به گزارش »بازار«، محمد علی زلفی گل، در حاشــیه آیین اختتامیه و اهــدای جوایز هجدهمین 
جشنواره ملی فن آفرینی شیخ بهایی اظهار کرد: استان اصفهان دانشگاه  های افتخارآفرینی دارد 

و شهرک علمی تحقیقاتی اصفهان نیز در 
کشور یگانه است؛ وجود این دو بخش 
ظرفیت  هــای خوبی در این اســتان در 
بخش فنــاوری ایجاد می کنــد. وی با 
بیان اینکه تولید علــم مرجعیت ایجاد 
می کند و مصرف علم اقتــدار، امنیت، 
ثــروت، خدمت، آســایش و آرامش را 
به دنبــال دارد، افزود: اگــر صرفاً تولید 
علم داشــته باشــیم و برای مصرف آن 
برنامه ای نداشته باشیم، نمی توانیم از 
مزایای همه  جانبه دانش بهره مند شویم.

وزیر علوم، تحقیقات و فناوری تأکید کرد: به همین دلیل وزارت عتف در دولت سیزدهم با تشکیل 
معاونت فناوری و نوآوری، تبدیل علوم به فنون را در دستور کار قرار داده است. تأسیس این معاونت 
مدیریت پارک های فناوری و مراکز رشــد را برای تحقق این مهم انسجام بخشید و البته در برنامه 
توسعه هفتم نیز احکام خوبی مصوب شــد که امیدواریم به زودی ابلاغ شــود و فعالیت های آن 

عملیاتی شود.

تأمین مالی از الزامات توسعه فناوری های دانش بنیان
زلفی گل با اشاره به قانون بودجه ۱۴۰۳ گفت: در این قانون توجه ویژه ای به فناوری شده است؛ برای 
تبدیل علوم به فنون بسترهایی لازم است؛ باید برای هر مرحله از سطوح فناوری، برنامه عملیاتی و 
اقدام تعریف شود. وی با تأکید بر ارزش بالای تأمین مالی جمعی برای شرکت های دانش بنیان 
و فناور در جشنواره شیخ بهایی گفت: یکی از اقدامات قابل توجهی که در این جشنواره انجام شده 
تمرکز بر تأمین مالی جمعی است؛ فراهم شدن شرایط برای اینکه منابع مالی لازم برای شرکت های 
دانش بنیان و فناور از طریق بورس و فرابورس و با مشــارکت مردم تأمین شود، اقدام ارزشمند و 
قابل توجهی است که باعث می شود توســعه فناوری در محصولات دانش بنیان سرعت گیرد. وی 
خاطرنشان کرد: این اقدام ارزشمند که در هجدهمین جشنواره ملی فن آفرینی شیخ بهایی اجرایی 

شده، کاملًا در راستای شعار سال است.

آپلود محصولات شرکت های دانش بنیان و فناور در سامانه »توان  ایران«
وزیر علوم، تحقیقات و فناوری اظهار کرد: ما به دنبال دیده شــدن فن آفرینان هســتیم که یکی از 
روش های افزایش تولید است؛ در همین راستا سامانه جریان اقتصادی نوین )جان( طراحی شده 
که همزمان با پارک علم و فناوری بین المللی ایران در سازمان پژوهش های صنعتی آماده افتتاح 
است. زلفی گل افزود: در این سامانه محصولات شرکت های دانش بنیان و فناور در معرض دید قرار 
می گیرد؛ بر اساس معاون فناوری تفاهم نامه منعقد شده با وزارت صمت نیز مقرر شده تا محصولات 

به سامانه »توان  ایران« و ستاد ایران نیز متصل شود.
وی گفت: این اقدام شهرک علمی تحقیقاتی در راستای تحقق شعار سال و فرازهایی از بیانیه گام 
دوم مربوط به وزارت علوم، تحقیقات و فناوری است که توسط رهبر حکیم انقلاب اسلامی ارائه شده 

است تا علوم و فناوری پیشران پیشرفت همه جانبه کشور باشد.

میوه هایی که مقصدشان تمام خانه های سطح شهر نیست

لاکچری بازی در بازار میوه!

این روزهــا در فضای مجــازی که تبدیل شــده اند بــه صفحاتی برای 
تجمل گرایــی و به رخ کشــیدن زندگی های لاکچری، شــاهد چیدمان 
میوه های رنگی روی میزها هستیم که شاید نام و طعم آنها برای جمعیت 
کثیری از جامعه غریب و تبدیل به نماد زندگی های لاکچری شده باشند.

به گزارش »ایســنا«،  بازار تجریش یکی از بازارهایی است که می توانید 
در آنجا این میوه هــای رنگی را پیدا کنید. میوه هایــی که به صورت تکی 
فروخته می شوند و قیمت خرید کیلویی آن میلیون را رد می کند. این بار 
با نگاهی خریدار به بازار تجریش رفتم. نکتــه قابل توجه این بود که هر 
کسی قیمت متفاوتی را بر محصولات خود گذاشــته بود و گویی قیمت 
ثابتی بر آن بازار حاکمیت نداشت.سراغ مغازه داری که دستمال به دست 
بالای سر محصولاتش ایستاده بود و قطره های باران را پاک می کرد که 
مبادا لکی بر آنها بیفتــد رفتم. به یکی از میوه ها که روی آن نوشــته بود 
»کیوانو« اشــاره کردم و قیمت پرسیدم که مرد شــروع کرد به توضیح 
دادن: »قیمتش را ما زدیم ۷۰ هزار تومان بعضی ها گران تر هم می دهند. 
این میوه  را اوایل فقط از آفریقــا وارد می کردیم، اما حالا در مازندران هم 
کشت می شود ولی به دلیل شرایط اقلیم فقط به صورت فصلی در ایران 
داریم و بیشتر مواقع به صورت وارداتی خریداری می کنیم.«تا آمدم دوباره 
سئوال بپرســم با تندی گفت: »خانم خریدار نیستی برو مارو از کسب و 
کار ننداز.«شاگرد میوه فروش مرا به سمت مردی هدایت کرد که تقریباً 

سرش از باقی فروشندگان شلوغ تر بود. گفت: »علی آقا خیلی مشتری 
راه بندازه برو جوابتو میده.«علی آقا که مرد مســنی بود داشت با صبر و 
حوصله دسته های سیر را در کیسه می گذاشت و با خریدار خوش و بش 
می کرد. به سمتش رفتم و ســئوالم را از او درباره قیمت میوه ها و اینکه 
چطور قیمت گذاری می کنند پرســیدم که با صبر و حوصله شروع کرد به 
توضیح دادن: »آووکادو از کنیا وارد میشه و چندان هم مزه خاصی نداره 
ولی تقریباً بیشتر مشتریان دوســت دارند، تو همین بازار هم بچرخی از 
۷۰ هزار تا ۳۰۰ هزار هم می تونی پیداش کنی ولی گول این بسته بندیا رو 
نخور، با یه بسته بندی و سلفون کشی گرون تر میدن بهت وگرنه همش از 
کنیا میاد و هیچ فرقی با هم ندارن.«سراغ میوه های دیگر رفت و گفت: 
»این یکی اسمش دراگون ســرخه که طبع گرمی داره. بهش میوه اژدها 
هم می گن طعم شیرینی داره. الان قیمتش حدود ۳۵۰ هزار تومانه ولی 
یه روزایی از ســال تا ۸۰۰ هزار تومانم فروش رفته. یا اون یکی اسمش 
رامبوتان هست که تو هر بسته ۷ تا ۱۰ تا هست و هر بسته بین ۳۰۰ تا ۵۰۰ 
هزار تومان فروش میره مزه ش یه جورایی شبیه انگور خودمونه، برعکس 
قیافش چیز عجیب غریبی نیست. اون یکیو می بینی؟ تو جعبه س بسته 
بندی شده. اسمش فیسالیس هست که مغز داخلش خوردنیه و قیمت 
هر بسته ۱۰۰ گرمی ۳۰۰ هزار تومانه. میوه بلوط و میوه کاکتوس نیم کیلو 
حدود ۲۵۰ هزار تومان قیمتش هست میگن یه جورایی خواص درمانی 

هم دارن. اما چندان مشتری هم ندارند. مشتری های خاص خودشون 
رو دارن اما به اندازه ســیب و پرتقال که مردم می شناسنشــون فروش 
نمیره.«علی آقا درباره اینکه بیشــتر چه افرادی این میوه ها را خریداری 
می کنند، گفت: »این میوه ها هم مشتریای ثابت خاص خودشونو پیدا 
کردن. یه زمانی دو سه تا مغازه بیشتر از این میوه ها نمی فروختن ولی 
الان همه مغازه های شمال تهران می فروشن. قبلًا مجبور بودیم خیلی 
ارزون تر از قیمت خرید بدیم بره که فقط خراب نشه و سرمایه مون هدر نره 
ولی الان نسبت به سابق اوضاع بهتره. ولی هنوزم نمیشه گفت وارد سبد 
تغذیه مردم شده. مشتری های ثابت میان خرید.«وقتی پرسیدم چرا 
اینقدر قیمت این میوه ها بالا است و آیا تعزیرات بر فروش و قیمت گذاری 
آنها نظارتی دارد یا نه؟ گفت: »بیشــتر این میوه ها قاچاقی وارد می شن 
و چون جزو سبد تغذیه اصلی مردم نیســتن قیمتشون هم جایی ثبت 
نشــده. یعنی بعضی میوه ها مثل دراگون و پشــن فروت می رســه به 
دست دلال و ما از دلال می خریم. شوتی سوار اکثراً این میوه هارو میاره. 
تعزیرات هم سالی دوبار میاد یه نظارتی می کنه و تذکری هم میده ولی 
تو گزارشش نمی نویسه قاچاقه خب چی بنویسه؟ میوه هست دیگه. اما 
قیمت دلار که میره بالا این میوه ها نسبت به باقی میوه ها گرون تر میشن. 
اینکه می بینی دونه ای می فروشــیم هم به خاطر اینه که خودمون هم 
دونه ای می خریم. حالا دیگه خیلی جزئی تر نپرس داستان میشه.«زنی 
که در حال خرید بود و حرف های علی آقا را شنیده بود با ناراحتی و گلایه 
گفت: »خانم دنبال چی هستی؟ حالا این میوه ها به اسم وارداتی بودن 
گرونن بقیه میوه ها چی؟ دیگه با این وضع اقتصادی تقریباً میشه گفت 
خیلی چیزا دارن از سبد تغذیه مردم حذف میشن. مثلًا همین گوجه سبز 
مگه وارداتیه؟ روزای اول باید میلیونی پول می دادی تا بخری. یه سری 
میوه های خودمون هم الان کلی باید پول بدی تا ببری واســه خانواده. 
دیگه الان به نظر من میوه  خوردن شدن لاکچری بازی.«زن با ناراحتی 
می رفت که علی آقا گفت: »حــالا خانم هم پر بیــراه نمی گفت. همین 
میوه های به طور مثال لاکچری مشتریاشون آدمایی بودن که می خواستن 
ســفره عقد بچینن و دنبال مانور دادن جلو چشم فامیل بودن. وگرنه که 
تو حالت عادی بیای بازار آنچنان هم شلوغ نیست. اما جالب ماجرا می 
دونی چیه خانم؟ کل هفته بیای اینجا مثل امروز بازار خلوته اما پنجشنبه 
جمعه ها که قیمت بالاتره مشــتری از جنوب تهران هم دارم. مشتری از 
شهرستان هم دارم. میدونی می خوام چی بگم؟ انگار گرون تر که میشه 
تقاضا هم زیاد میشه.«حالا دیگر بازار تجریش تنها زیبایی و رنگ و روی 
دلپذیر نبود. چراغی روشن شده بود از پشت پرده بازاری که چندان حرارت 
نداشت و نه برای فروشندگان بازار بود و نه مردم قدرت خرید داشتند تا 

بتوانند رنگ و بو را به خانه هایشان ببرند.

 بنابر اعلام مدیرکل دفترنظارت بر کالاهای اساسی 
وزارت جهادکشــاورزی قیمت مصرف کننده شکر 
فله به ازای هر کیلوگرم حداکثر ۴۲ هزار و ۵۰۰ تومان 
است و قیمت شکر بســته بندی نیز به زودی اعلام 

می شود.
به گزارش »ایسنا«، چندی پیش مدیرکل نظارت بر 
کالاهای اساسی وزارت جهاد کشاورزی اعلام کرد که 
پس از افزایش ۴۰ درصدی قیمت خرید تضمینی 
چغندر قند و حذف ارز ترجیحی واردات شکر خام، 
قیمت جدید شــکر به تصویب ســتاد تنظیم بازار 
رسیده و بر اساس مصوبه ستاد تنظیم بازار قیمت 
جدید شکر سفید در کارخانجات با محاسبه ۱۰ درصد 
مالیات بر ارزش افزوده حداکثر کیلویی ۳۸ هزار و 

۵۰۰  تومان تعیین شده است.
بنابر گفته امراللهــی همچنین قیمت مصرف کننده 
شــکر فله نیز به ازای هر کیلوگرم حداکثر ۴۲ هزار 

و ۵۰۰ تومان تصویب شده است. مدیرکل نظارت بر 
کالاهای اساســی وزارت جهاد کشاورزی نیز اخیراً 
اعلام کرده که قیمت شکر بسته بندی هم به زودی 
اعلام می شود اما فعلًا چون شــکرهای موجود در 
بازار با ارز ۲۸ هزار و۵۰۰ تومانی وارد کشــور و بسته 
بندی شــده اند در نتیجه فعلًا شــکر با قیمت قبل 

عرضه شود.
به گفته این مقام مسئول در وزارت جهاد کشاورزی  
در کل زنجیــره از تأمیــن و تولید تــا توزیع نظارت 
ویژه ای بر شــکر انجام خواهد شــد تا اگر مشکلی 
ایجاد شد حل شود و امیدواریم تا یک هفته ۱۰روز 

آینده بازار شکر به ثبات قیمتی برسد.

قیمت شکر چند است؟

خبر روز

بازار مرغ با مازاد تولید و عرضه روبه رو است
انتشار خبر صادرات مرغ زمینه رواج یافتن شایعاتی پیرامون رشد قیمت این محصول را موجب شده 
اســت. بهرام پاکزاد، عضو هیئت مدیره کانون انجمن های مرغ گوشتی کشور با تکذیب گران شدن 
مرغ، گفت: میزان جوجه ریزی در کشور بسیار بالا است و ما با مازاد تولید و عرضه روبه رو هستیم.

به گزارش »ایراســین«، امروز هر کیلو مرغ با قیمتی حوالی ۸۰ هزار تومان در فروشگاه های شهر 
عرضه می شود. اگرچه قیمت مرغ در مقایسه با سال های گذشته افزایش چند برابری را تجربه کرد 
ولی یخچال های پر از مرغ فروشگاه ها و برچیده شدن صف های طولانی برای خرید این کالا خبر 
از آرامش و ثبات بازار مرغ در بهار ۱۴۰۳ می دهد. همچنین عرضه مرغ در کشــور به قدری افزایش 
یافته که شماری از مرغ فروشان به ویژه در فروشگاه های زنجیره ای هر شب در انتهای ساعت کاری 
خود مرغ را با قیمتی بین ۷۱ تا ۷۶ هزار تومان به حراج می گذارند. خبری که زمینه انتشار شایعاتی 
پیرامون گران شــدن قیمت مرغ به علت صادرات را در روزهای اخیر فراهم آورد. ولی بررسی آمار و 
ارقام تولید مرغ بیانگر مازاد تولید و عرضه بیش از میزان مصرف این کالا در کشور است. بهرام پاکزاد، 
عضو هیئت مدیره کانون انجمن های مرغ گوشتی کشور نیز درباره احتمال افزایش قیمت مرغ به 
»ایراسین« گفت: اکنون میزان جوجه ریزی در کشور بسیار بالا است و تولیدکنندگان با مازاد تولید 
و عرضه روبه رو شده اند، تا جایی که مرغداران ناچارند مرغ را با بهایی کمتر از قیمت تمام شده خود 
عرضه کنند. به دنبال این موضوع تعداد زیادی از همکاران ما در یک قدمی ورشکستگی قرار دارند.

در همین راستا اعضای اتحادیه سراسری مرغداران گوشتی به تازگی از جوجه ریزی ماهانه بین ۱۴۵ 
تا ۱۵۰ میلیون قطعه خبر دادند که بخشی از این مازاد تولید برای جلوگیری از ضرر تولیدکنندگان باید 
صادر شود و نگرانی درباره گرانی مرغ در بازار داخلی وجود ندارد. با این اوصاف صادرات مرغ تأثیری 
بر رشد قیمت ها در بازار داخلی نخواهد داشت و آرامش در بازار مرغ در خرداد ۱۴۰۳ نیز برقرار است. از 
طرفی طبق روال هر سال تقاضا برای بعضی اقلام خوراکی مانند مرغ با گرم شدن هوا کاهش می یابد 

که افت تقاضا نیز مانعی بر سر راه رشد قیمت ها در این بازار محسوب می شود.

ابلاغیه جدید ستاد مبارزه با قاچاق برای حل مشکل 
طلافروشان

رئیس ســتاد مرکزی مبارزه با قاچاق کالا و ارز، طی نامه ای از اصــلاح ضوابط اختصاصی خرید، 
فروش، حمل یا نگهداری گروه کالایی فلزات گرانبها و گوهرســنگ ها خبر داده اســت. به گزارش 
»ایسنا«، سید مجید رضوی در این ضوابط اختصاصی جدید خرید، فروش، حمل یا نگهداری گروه 
کالایی فلزات گرانبها و گوهرسنگ ها اعلام کرده که بر اساس آن مواد )۸( و )۹( ضوابط مذکور اصلاح 
شده است. بر اساس ماده ۸، صرفاً سه گروه ملزم به ثبت اطلاعات کالاهای مشمول در سامانه جامع 
تجارت هستند و اطلاعات ثبت شده در سامانه باید با موجودی نگهداری کننده مطابقت داشته باشد. 
این سه گروه شامل اشخاصی که با قصد تجاری اقدام به ورود کالاهای مشمول به کشور می کنند، 
اشخاصی که با قصد تجاری اقدام به خروج کالاهای مشمول از کشور می کنند و تولیدکنندگان گروه 
کالایی )د( و صرفاً تولید کنندگان شمش طلا از گروه کالایی )ب( هستند. همچنین اشخاص یاد 
شده ملزم هستند در صورت حذف کالای مشمول، به ثبت اطلاعات آن در سامانه جامع تجارت اقدام 
کنند. تأیید نهایی اطلاعات حذف کالا توســط وزارت صنعت، معدن و تجارت منوط به ارائه شواهد، 
قرائن، اســناد یا مدارک مربوطه توسط مالک یا نگهدارنده اســت. منظور از حذف، رخدادی است 
که مانع دسترسی به کالای مشمول شود؛ مانند ســرقت، مفقود شدن و توقیف یا ضبط به موجب 
حکم مراجع قضایی. بر اساس ماده ۹ نیز چنانچه تا شش ماه پس از ابلاغ اصلاحات ماده )۸( این 
مصوبه با اعلام وزارت صنعت، معدن و تجارت )بر اساس داده های موجود در سامانه جامع تجارت(، 
حداکثر اشخاص مشمول این مصوبه )اشخاص موضوع فصل دوم و سوم این مصوبه( ثبت خرید 
و فروش را انجام دهند، اصلاحات مذکور قطعی و در غیر این صورت اصلاحات انجام شده در ماده 
)۸( لغو خواهد شد.گفتنی است فروشندگان مصنوعات طلا )دارای مجوز قانونی معتبر( می توانند 

اطلاعات مربوطه را تا انتهای روز ثبت کنند.

اخبار

کافه اقتصاد

دبیر انجمن صنفی تولیدکنندگان جوجه یکروزه گفت: برخی از مرغداران گوشــتی به واسطه اینکه با یک زیان انباشته تولید در یکی دو ماهه اخیر مواجه بودند و 
نتوانستند مرغ  زنده را کیلویی ۵۷ هزار تومان بفروشند و بعضاً حتی فروش آنها به ۵۲ هزار تومان هم رسید به قیمت جوجه یکروزه انتقاد دارند. در حالی که قیمت 
جوجه یکروزه گران نیست و متعادل است.محمدرضا صدیق پور در گفت وگو با »ایسنا« در پاسخ به چرایی افزایش قیمت جوجه یکروزه در بازار گفت: بر اساس 
آخرین توافقات پایان سال گذشته با وزارت جهادکشاورزی میانگین قیمت جوجه یکروزه در بازار ۲۰ هزار تومان به علاوه ۲۰ درصد افزایش یا کاهش قیمت تعیین 
شده است. این یعنی در حال حاضر جوجه یکروزه گوشتی بر حسب تنوع نژاد و سن از ۱۳ هزار تا ۲۵ هزار تومان فروخته و میانگین آن حدود ۲۰ هزار تومان می 
شود.وی افزود: برخی از مرغداران گوشتی به واسطه اینکه با یک زیان انباشــته تولید در یکی دو ماهه اخیر مواجه بودند و نتوانستند مرغ  زنده را حتی به قیمت 
کیلویی ۵۷ هزار تومان بفروشند و بعضاً حتی فروش آنها به ۵۲ هزار تومان هم رسید به قیمت جوجه یکروزه انتقاد دارند. در حالی که قیمت جوجه یکروزه گران 
نیســت و متعادل اســت.دبیر انجمن صنفی تولیدکنندگان جوجه یکروزه تصریح کرد: اگر قیمت مرغ زنده افزایش یابد و به کیلویی ۵۸ تا ۶۰ هزار تومان برسد 

مرغداران گوشتی نیز به قیمت فعلی جوجه یکروزه اعتراض نخواهند داشت.

 دبیر انجمن صنفی تولیدکنندگان جوجه یکروزه عنوان کرد

قیمت جوجه یکروزه گران نیست، متعادل است

نشست مشترک 
مدیرعامل شرکت 

فولاد مبارکه و 
مدیرعامل شرکت 

مپنا
اردیبهشــت   ۲۷ پنجشــنبه 
محمدیاسر طیب نیا، مدیرعامل 
شــرکت فولاد مبارکــه با محمد 
اولیاء، مدیرعامل شرکت مپنا در 
دفتر شرکت فولاد مبارکه دیدار و 

گفتگو کردند. 

عکس خبر

اقتصاد دانش بنیان مؤلفه 
بقا در عرصه  های اقتصادی 

است
اســتاندار اصفهان گفت: یکی از مؤلفه  های 
اصلی کــه می تواند توان رقابــت و در میدان 
ماندن را در عرصه  هــای اقتصادی به وجود 
آورد، حضور در بخش هــای مرتبط با اقتصاد 
دانش بنیان اســت. هــر چه محصــول از 
پیچیدگی فناورانه بیشتری برخوردار باشد، 
حضور ما در عرصه  های رقابتی بلامنازع است 
و می توانیم نقش ویژه ای در ثبات اقتصادمان 
ترســیم کنیم.به گزارش »بازار« ســید رضا 
مرتضوی در آییــن اختتامیه و اعطای جوایز 
هجدهمین جشنواره ملی فن آفرینی شیخ 
بهایی اظهار کرد: مأموریتی که جشنواره شیخ 
بهایی به عنوان ریشــه  دارترین جشنواره در 
حوزه فن آفرینی دنبال می کند، ایجاد فضای 
رقابتــی و تعاملی بین فــن  آفرینان و جلب 
توجه اســتعدادها، مبتکران و پژوهشگران 
برای رقابت در این عرصه اســت. وی گفت: 
اقتصــاد آینده، اقتصــادی مبتنی بر حرکت 
با دانش اســت؛ می  توانیم بــدون توجه به 
ضرورت  هایــی که امروز در دنیــای اقتصاد 
وجود دارد و طبق مســیرهایی که در گذشته 
طی می شــد به دنبال فعالیــت اقتصادی 
باشیم.وی افزود: وجود بنگاه  های اقتصادی 
متعدد موقعیت  های قابــل توجهی فراهم 
کرده که با نگاه  های دقیق پژوهشگران، ارتقا 
و بهره  وری فناوری را در آنها به همراه داشته 
باشیم. اگر در جشنواره  هایی مانند جشنواره 
شیخ بهایی، ســرمایه  گذاران یا بخش های 
اقتصادی که امکان پشتیبانی از فن آفرینان 
را دارند به صورت ویژه تری حضور پیدا کنند 
و حرکت فــن آفرینان را ضمانــت کنند و از 
ســوی دیگر ما نیز عنوان نماینده حاکمیت 
در حوزه هــای علمی، اقتصــادی و فناوری 
به نحو ویژه تــری نگاه ها را به ســوی چنین 
جشنواره های معتبری معطوف کنیم، آینده 
از آن ما خواهد بود.جشنواره  هایی که تاکنون 
اصفهان میزبــان آنها بــوده مانند کنفرانس 
بین المللی علوم و فنون هسته ای و نکست، 

با همین نگاه در اصفهان دنبال شده است.
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    گردشگری و میراث4

 سخنگوی سی وپنجمین نمایشگاه بین المللی کتاب تهران توضیح داد

نمایشگاه کتاب چقدر فروخت؟
سخنگوی سی وپنجمین نمایشــگاه بین المللی کتاب تهران می گوید: 
مجموع فروش بخش حضوری و فیزیکی نمایشگاه کتاب تهران، ۴۲۵ 
میلیارد تومان بود؛ درحالی که سال گذشته کل میزان فروش نمایشگاه 

در هر دو بخش ۴۰۱ میلیارد تومان بود.
به گزارش »ایســنا«، نهمین نشســت خبری روزانه علــی رمضانی، 
سخنگوی ســی وپنجمین نمایشــگاه بین المللی کتاب تهران جمعه 
)۲۸ اردیبهشــت ماه( با حضور محمد خلج، مدیر کمیته مالی و اداری 
نمایشــگاه کتاب و محمد احمدی، معاون فنی و بازرگانی شرکت ملی 

پست ایران در ستاد اجرایی برگزار شد.
رمضانی در ابتدای این نشســت با اشــاره به حضور بازدیدکنندگان از 
ساعتی قبل از باز شــدن درهای نمایشــگاه و تلاش های شرکت ملی 
پست در نمایشــگاه کتاب تهران، گفت: این شرکت بسته های پستی و 

کتاب های مردم را به موقع به دست مردم می رساند.
او با اشــاره به برنامه های فرهنگی روز جمعه نمایشگاه کتاب، توضیح 
داد: ۴۴ نشست در هشت ســرای مختلف نمایشگاه برگزار می شود و 

تعداد نشست ها تا پایان امروز به ۳۴۰ نشست می رسد.
سخنگوی نمایشگاه کتاب با اشاره به نظرســنجی روز نهم نمایشگاه، 
گفت: مردم در پاسخ به این سئوال که »در طول سال، کتاب های خود 
را از چه محلی تأمیــن می کنید«،  ۶۰ درصد گفته انــد، کتاب های خود 
را از نمایشــگاه حضوری و فیزیکی تهیه می کنند و این موضوع بیانگر 
جایگاه ویژه نمایشگاه کتاب تهران در میان مخاطبان است؛ ۴۶ درصد از 
کتابفروشی ها و  ۲۴ درصد هم از طریق امانت کتابخانه ها و دوستانشان.

رمضانی بیان کرد: مردم در پاســخ به این پرسش که »نمایشگاه کتاب 
شما را به یاد چه می اندازد« برخی گفته اند »خانه« که خب خانه محل 
آرامش و آسایش و امنیت اســت، برخی گفته اند باغ و بوستان، برخی 
گفته اند بهشت، برخی نمایشگاه را جای فراغت عنوان کرده اند و برخی 
نیز دنیای کتاب و کهشــان. او یادآور شــد:  مردم به روز نهم نمره ۷۴ را 
از ۱۰۰ داده اند.سخنگوی نمایشــگاه بین المللی کتاب تهران در ادامه به 
میزان فروش کتاب تــا پایان روز نهم در بخش حضوری اشــاره کرد و 
گفت: نمایشگاه ۲۷۹ میلیارد تومان فروش تجربه کرد که ۱۹۴ میلیارد 
تومان از طریق درگاه های رسمی و ۸۵ میلیارد تومان از طریق درگاه های 
غیررسمی و کارت به کارت بود.  در بخش مجازی هم ۱۴۶ میلیارد تومان 
فروش داشتیم که ۱۰۸ میلیارد تومان سهم ناشران و ۳۸ میلیارد تومان 
سهم کتابفروشان بود. مجموع فروش بخش حضوری و فیزیکی ۴۲۵ 
میلیارد تومان بود؛ درحالی که سال گذشته کل میزان فروش نمایشگاه 

در هر دو بخش ۴۰۱ میلیارد تومان بود.

به گفته رمضانی به طور کلی نسخه های بخش مجازی ۸۷۰ هزار نسخه 
بود که در ۴۷۵ هزار بسته ساماندهی شده است.

رمضانی همچنین به آمار هیئت رسیدگی به تخلفات اشاره کرد و گفت: 
این هیئت تا روز گذشته، هفت رأی صادر کرد که اغلب تخلفات شامل 
عدم رعایت ضوابط پوشــش در غرفه، فروش کتاب ســایر ناشــران، 
فروش کتاب بدون مجوز، عدم اعمال تخفیف ۱۰ درصد و عرضه کتاب 
غیر موضوع سالن بود. احکام صادر شــده هم شامل توقیف و درج در 
پرونده و اخذ تعهد از متخلفان، تعطیلی پنل فروش مجازی، محرومیت 
از تســهیلات دولتی به مدت یک ســال و کاهش ۵۰ درصدی غرفه در 

سال آینده بود.
احمدی در این نشســت گفت: تا امروز بالغ بر ۴۹۵ هزار ثبت سفارش 
داشتیم که در  ۵۵۰ هزار نسخه  کتاب بوده است. تاکنون ۳۸۹ هزار بسته 
تحویل پست شده و پست ۱۹۰ هزار بســته را توزیع کردند. با میانگین  
۴۱/۲ روز عملکرد زمان توزیع محصولات را  داشتیم. در روزهای آینده 
روند درخواست ســفارش حجم بالاتری پیدا خواهد کرد و امیدواریم 

بتوانیم با کیفیت و وضعیت مطلوب خدمات رسانی داشته باشیم.
در ادامه این نشست، محمد خلج نیز در سخنانی به نصب ۱۸۰۰ دستگاه 
کارتخوان در ســطح نمایشگاه، اشــاره کرد و گفت: در این زمینه روزانه 
۲۵۰ نیروی مستمر توسط شرکت سداد حضور دارند و خدمات رسانی 

می کنند.
او با اشــاره به حدود ۸۰۰ هزار تراکنش تا روز گذشته)پنج شنبه( روی 
دستگاه های کارتخوان، گفت: تا امروز حدود ۱۶۵ هزار دانشجو و طلاب 
و ۲۰ هزار نفر از اعضای هیئت علمی و اســتادان برای دریافت بن کارت 

ثبت نام کردند.
احمدی درباره غرامت بســته های آســیب دیــده در بخش مجازی 
نمایشگاه نیز تأکید کرد: تاکنون شکایتی در این زمینه ثبت نشده است.

علی رمضانی در پاسخ به این پرسش »ایسنا« درباره اینکه در روزهای 
اخیر شاهد افزایش تخفیف های نامتعارف و فروش لوازم غیر از کتاب 
در غرفه ها هســتیم و نظارت بر این امر به چه شــکل است، گفت: در 
روزهای پایانی معمولًا با چند پدیده مواجه هســتیم؛ دستفروشی، با 
همکاری شهرداری چند مرتبه بساط دستفروشــی را جمع کرده ایم تا 
چهره نمایشگاه آراسته باقی بماند. موضوع دوم تخفیف غیرمتعارف و 
سوم فروش کالای غیر از کتاب است. کمیته ناشران به جد این موضوع 
را دنبال خواهد کرد. چند روز گذشته در نظرسنجی ها اعلام کردیم مردم 
از قیمت بخش حضوری رضایت نداشتند اما در نظرسنجی اخیر، این 
رضایت بهتر شده بود که من به دوستان گفتم احتمالًا ناشران تخفیف 
بیشــتری ارائه می دهند. فروش کالا غیرکتاب ممنوع است و با انتقال 

یارانه به بخش مجازی، این یارانه ها صرف کتاب می شود.

مدرس دانشــگاه و اصفهان پژوه با تأکید بر لزوم 
مدیریت صحیح مجموعه ریسباف برای جلوگیری 
از مرمت غلط و تصمیم هــای مقطعی که می تواند 
آن را در معرض خطر قرار دهــد، گفت: امیدواریم 
مدیریت این مجموعه هرچه زودتر به ســرانجام 
برســد، زیرا راه اندازی آن از نظر فرهنگی و هنری 

مهم ترین اتفاق ۱۴۰۳ در اصفهان است.
حســین مســجدی در گفت وگو با »ایمنا« اظهار 
کرد: اگر کارخانه ریســباف با پیگیری مســئولان 
شــهر به طور قطعی در اختیار شــهر اصفهان قرار 
گیرد، ســپس در فرایند صحیحی به مجموعه ای 
از موزه های مورد نیاز شــهر تبدیل شــود، تحولی 
بزرگ در عرصه فرهنگ و هنر شــهر محقق خواهد 
شــد که البته مقدم بــر آن مرمــت صحیح بدون 
تفکیک شــدن، ایجاد تغییرات بدون قطعه قطعه 
و پاره پاره شــدن و واگذاری قســمت های آن به 
 بخش هــای مختلف حتــی بخــش خصوصی 

است.
وی با اشاره به قدمت و مساحت ۸۰ هزار کیلومتری 
این مجموعه افزود: مجموعه ریسباف اثری ملی 
و فرااستانی است، اما بسازوبفروش های بخش 
عمومی و خصوصی، دست از سر آن برنمی دارند، 
زیرا محل آن در بهترین جای شهر اصفهان قرار دارد 
و یک قواره سه نبش و درجه یک آماده ساخت وساز 
و پــر از ارزش افزوده اســت، بنابراین مســئولان 
ذی ربط از جمله شهردار اصفهان و مدیرکل میراث 
فرهنگی و نیــز نمایندگان مــردم در مجلس باید 

متوجه این موضوع باشند و با قوت برای تثبیت و 
مرمت این مجموعه تــلاش کنند تا به محلی برای 
برگزاری رویدادهــای هنری و فرهنگی در شــهر 

تبدیل شود.
مدرس دانشــگاه و اصفهان پــژوه تأکید کرد: این 
اقــدام می تواند مهم ترین اتفــاق فرهنگی هنری 
باشــد که طی ۱۰ ســال اخیر در اصفهــان و حتی 
ایران افتاده اســت، البته در نخستین گام بستگی 
به تصمیــم مســئولان دارد؛ بخشــی از مجموعه 
می تواند موزه، مرکز پژوهش و نمایش گذشــته 
صنعت اصفهان باشــد، یعنی آغــاز دوره صنعتی 
 شــدن اصفهان را به نمایــش بگذارد که بســیار 

مهم است.
مسجدی ادامه داد: این مجموعه فرهنگی می تواند 
بگوید که اصفهان صنعتی شــدن خــود را از اینجا 
و با این تعداد کارخانه آغاز کــرده که مهم ترین آن 
ریسباف اســت؛ مسائل بســیار عمیق اقتصادی، 
سیاســی و اجتماعی در اینجا رقم خورده اســت، 
در حالی که عموم مــردم از آن آگاهی ندارند و این 
گنجینه بیــن دیوارها محصور شــده و در معرض 

تخریب است و باید هرچه زودتر به داد آن رسید.
وی تأکید کرد: چنین امکانی در دیگر اســتان ها و 
با این وســعت وجود ندارد؛ اگر قبلًا وجود داشته 
هم از بین رفته اســت، مگر به طور استثنا همچون 
مجموعه ای در تبریز که البته به این وسعت نیست؛ 
به هر حال این مجموعه فرصتی است که در معرض 
تهدید قرار گرفته است و باید به داد آن رسید؛ مردم 

به ویژه اهالی هنر و فرهنگ از آن پشــتیبانی کنند 
تا شهرداری بتواند در اولین فرصت اینجا را در چند 
فاز مرمت کنــد و تحویل جامعــه فرهنگی هنری 

شهر بدهد.
مدرس دانشــگاه و اصفهان پژوه با تأکید بر لزوم 
مدیریت صحیح مجموعه برای جلوگیری از مرمت 
نادرســت و تصمیم های مقطعی و شاید نادرست 
بعدی که می تواند مجموعه ریســباف را دوباره در 
معرض خطر قرار دهد، تصریح کرد: مدیریت این 
مجموعه بسیار مهم است و امیدواریم هرچه زودتر 
به ســرانجام برســد، چرا که راه اندازی آن از نظر 
فرهنگی و هنری مهم ترین اتفاق ۱۴۰۳ در اصفهان 
است.وی با اشــاره به پیشــینه کارخانه ریسباف 
عنوان کــرد: در این خصــوص باید بــه نهادهای 
مردمی ایجادکننده زمینه کار و صنعت در اصفهان 
بپردازیم که از اواخر دوره قاجار آغاز شــد و پس از 
تأســیس کارگاه های کوچک در یک شرکت کاملًا 
خصوصی و مردم نهاد، تأسیس آن با ایده بزرگان 
شــهر از جمله نایب الحکومه، آقا نــورا... نجفی و 
 مرحــوم حــاج محمدحســین خان کازرونی زده 

شد.
مسجدی ادامه داد: علاوه بر ایجاد اشتغال و ارتزاق 
مردم در این کارخانه، راه اندازی آن حرکتی تمام قد 
در برابر وابســتگی های خارجی به پارچه و قماش 
انگلیسی بوده اســت، بنابراین در نهاد این کار یک 
حرکت استعمارستیزی نیز وجود داشته است که 

باید در آن دیده شود.

۹ ماه پس از استرداد الواح هخامنشی از آمریکا به 
ایران، سرانجام تعدادی از این گل نبشته ها در موزه 

ملی ایران رونمایی شد.
به گزارش »ایســنا«، ۳۵۰۶ گل نبشته هخامنشی 
اواخر شــهریورماه ۱۴۰۲ در ســفر رئیس جمهور 
به آمریکا، تحویل ایران شــد. این الواح بخشــی 
از گل نبشــته ها و تبلت هایی اســت که حدود ۹۰ 
ســال پیش دولت وقت ایران به صورت امانی به 
موسسه شرق شناســی شیکاگو ســپرد تا آنها را 
رمزگشــایی و مطالعه کنند. این الواح تا کنون در 
پنج مرحله به ایران بازگردانده شده، درحالی هنوز 
 حدود ۱۰ هزار قطعــه از آن در آمریــکا باقی مانده 

است.
۳۵۰۶ لوح هخامنشــی که سال گذشــته به ایران 
منتقل شد شامل ۸۳۶ قطعه لوح کوچک به خط 
آرامــی و ۲۶۷۰ قطعه لوح بزرگ بــه خط عیلامی 
است، که نمایش آنها به دلیل ثبت، مستندنگاری، 
مطالعه و آماده ســازی الواح هخامنشی مشمول 
زمان شــد و اکنون حدود ۱۶۲ قطعه از آنها در ۵۴ 
گروه در ســالن اصلی موزه ملی ایران به نمایش 

گذشته شده است.
براساس آنچه تا کنون از محتوای این گل نبشته ها 
به وجود آمــده، آنها مجموعــه ای چندفرهنگی و 
چندزبانــی از دســتگاه اداری حاکــم در تخــت 
جمشــید بوده که متون آن بیشــتر بــه زبان های 
عیلامی، یونانی، فارســی باســتانی و خط میخی 
اســت. جبرئیل نوکنده، مدیر مــوزه ملی ایران در 

رونمایی این الواح گفت: یکــی از افتخارات ما در 
سرزمین ایران گل نوشته های کاوش تخت جمشید 
است که در سال ۱۳۱۱ خورشیدی در بازوی تخت 
جمشید کاوش شده است . این مجموعه ارزشمند 
اطلاعات کم نظیر از ساختار سازمان اداری و نظام 
اجتماعی در اختیار می گذارد.به گفته او، اطلاعاتی 
که این گل نبشــته ها در اختیار می گــذارد قبلًا در 
سنگ نبشته ها دیده نشده و لایه دیگری از فرهنگ 
و هنر ایــران و احترامی که برای کارگــران، زنان و 
متخصصان و امنیت مسافران در دوره هخامنشی 
قائل است را نشان می دهد. اکنون شفافیت درست 
و دقیقی از اقتصاد و نظام اجتماعی هخامنشــی 
داریم. مدیــر موزه ملــی ایران گفت: براســاس 
مطالعات انجام شــده محتوای این الواح، شامل 

نامه ها، اسناد اداری، دست نوشته های یک کاتب، 
شــاه و دربار، شــخصیت های تاریخی، مهرهای 
بایگانی، کارگران، تولید، مسافران و ایزدان پارس 
است. این اســناد متعلق به دوره داریوش بزرگ 
در ۵۰۹ پیش از میلاد اســت. الواح از باروی تخت 
جمشــید و در کاوش هایی که ارنست هرتسفلد، 
باستان شناس آلمانی حضور داشت، به دست آمده 
و تخمین زده شده است که این یافته شامل حدود 
۳۰ هزار و یا بیشــتر لوح و قطعات گلی کتیبه دار و 
مُهر و موم شده بوده است. آن زمان امکان خواندن 
الواح در ایران وجود نداشــت، در نتیجه در هنگام 
 امانت ســپاری، از الــواح صورت بــرداری دقیق 

نشد.
طبق اعلام مؤسســه شرق شناسی، مقرر شده بود 
آن مؤسسه دو بار در ســال از خزانه داری آمریکا، 
صدور مجوز انتقال الواح به ایــران را تقاضا کند تا 
بتواند ســالانه ۵۰۰۰ لوح را مســترد کند، رویه ای 
کــه در مقاطعــی به درســتی طی نشــده و روند 
بازگشــت این الواح را طولانی کرده است.تا کنون 
پنج محمولــه از این گل نبشــته ها در ســال های 
۱۳۲۷، ۱۳۳۰، ۱۳۸۳، ۱۳۹۸ و ۱۴۰۲ بــه ایــران 
بازگردانده شده است. گفته شده است هنوز بیش 
از ۱۰ هزار قطعه گل نبشته در مؤسسه شرق شناسی 
شــیکاگو وجود دارد، کــه بنا بر آخریــن اظهارات 
مســئولان وزارت میراث فرهنگی، گردشــگری و 
 صنایع دستی بازگشت آنها به کشور درحال پیگیری 

است.

 برترین شهرهای گردشگری اروپایی برای هنردوستان؛

لندن و پاریس در صدر
مطالعات پلت فرم تجارت الکترونیک جهانی نشــان می دهد که لندن و پاریــس، پراگ، برلین، 
آمســتردام و لیســبون با وجود گالری ها و آثار هنری فراوان، برترین پایتخت های اروپایی برای 

گردشگران هنردوست هستند.
لندن و پاریس هر کدام با ۱۶۶ امتیاز بر اساس معیارهای مورد بررسی، در جایگاه اول قرار دارند. از 
شاهکارهای کلاسیک گالری ملی گرفته تا نمایشگاه های آوانگارد تیت مدرن، صحنه هنری لندن 
با ۲۵۹ گالری خیره کننده که ۲۹ مورد از 
آنها ورودی رایگان دارد، متنوع و پر جنب 
و جوش است. این شهر همچنین میزبان 
جشنواره های متعددی مانند هفته هنر 
دیجیتــال و هفته صنایع دســتی لندن 
است که گردشــگران بســیاری را به آن 

جذب می کند.
شهر نورها، پاریس، نیز دارای ۷۹۶ بنای 
تاریخی و مجسمه است که در قلب همه 
آنها موزه لوور سلطنت می کند. این موزه 
گنجینه هایی مانند مونالیزا و ونوس میلو 
را در خود جای داده که آن را به پربازدیدترین گالری هنری جهان تبدیل کرده است. پاریس همچنین 
با صدها رویداد، نمایش، نمایشگاه و پروژه در سال جاری به عنوان بخشی از المپیاد فرهنگی خود 

برای بازی های المپیک تابستانی جمعیت بسیاری را به خود جلب است.
پراگ، پایتخــت جمهوری چک، بــا امتیــاز ۱۵۵ رتبه دوم را به خــود اختصاص داد. این شــهر 
مسحورکننده با خیابان های سنگفرش شــده و معماری گوتیک، خانه گالری ملی پراگ، دومین 
گالری هنری قدیمی اروپا است؛ گنجینه ای که در هفت ساختمان تاریخی گسترده شده و ورود به 

آن چندین بار در سال برای همه رایگان است.
برلین با امتیاز ۱۵۲ در جایگاه ســوم قرار دارد. هنر خیابانی با ۶۱۸ مــکان مختلف از جمله گالری 
معروف ایست ساید، یکی از نقاط برجسته پایتخت آلمان است. بازدیدکنندگان این شهر می توانند 
یک مایل ممتد از دیوار برلین را ببینند که با هنرهای پویای ۱۰۵ هنرمند تزیین شــده است و شامل 

ترمیم قطعات نقاشی شده در سال ۱۹۹۰ پس از تخریب دیوار نیز می شود.
آمستردام هلند با ۱۵۱ امتیاز در رده چهارم جای گرفته اســت. این شهر هلندی ۱۰۳ گالری دارد که 
بازدید از ۱۰ درصد آنها رایگان اســت. گالری های قابل توجه آمستردام عبارتند از موزه مدرن معاصر 
)یا موکو( که در آن می توان هنر پاپ نمادین هنرمندانی مانند اندی وارهول و کیت هرینگ را تماشا 
کرد. موزه ملی خیره کننده آمســتردام معروف به موزه امپراتوری یــا رَیکس موزئوم نیز از جمله 
بخش های چشمگیر این شهر است که پس از نمایشگاه های انفرادی مشهور ورمیر و رامبراند، در 
 حال حاضر میزبان نمایشــی لازم برای بازدید است که به نقاشی شــاد فرانس هالس اختصاص 

دارد.
لیسبون پرتغال با امتیاز ۱۴۷ در رتبه پنجم قرار دارد. ۶۳۷ اثر هنری خیابانی عظیم در پایتخت پرتغال 
وجود دارد که به دلیل صحنه هنر خیابانی خود به خوبی شناخته شده است و نقاشی های دیواری 

بزرگ و زیبای شهر بسیار محبوب هستند.
دیگر پایتخت های هنری اروپا نیز رم ایتالیا در رتبه ششم، آتن یونان در رتبه هفتم، وین اتریش در 
رتبه هشتم، بوداپســت مجارستان در رتبه نهم و مادرید اسپانیا و اســلو نروژ در رتبه مشترک دهم 

هستند.
دوبلین ایرلند، کپنهاگ دانمارک، هلســینکی فنلاند، بلگراد صربســتان و صوفیه بلغارستان )رتبه 
مشترک چهاردهم(، تالین استونی، بروکسل بلژیک، بخارست رومانی، لیوبلیانا استونی، مینسک 

بلاروس و ریکیاویک ایسلند نیز جایگاه های یازدهم تا بیستم را به خود اختصاص دادند.
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تحدید حدود عمومی 

2/349 آگهی تحدید حــدود عمومی )ماده 14 قانون ثبت( مربوط به قســمتی از 
اراضی برخوار

پیرو آگهی نوبتی مندرج در روزنامه گیتی نما به شماره  146  مورخ 1311/06/03 
مربوط به املاکی که در سه ماهه اول سال 1311 تقاضای ثبت آنها پذیرفته شده 
و به موجب ماده 14 قانون ثبت  ، تحدید حدود رقبــات ذیل واقعات در بخش 16 
ثبت اصفهان که تا کنون تحدید حدود آنها به عمل نیامده است به شرح ذیل اعلام  

می گردد:
1-پلاک 445/458 بنام توران هاشمیان جزی فرزند محمد بشناسنامه 130 درروز 

دوشنبه  مورخه 1403/3/21 ساعت 9 صبح
 2-پلاک 445/819 بنام حســین غفوریان فرزند اســمعیل بشناسنامه 45 درروز 

دوشنبه مورخه 1403/3/21  ساعت 10 صبح
 3-پلاک 445/821 بنام  حسین غفوریان فرزند اســمعیل بشناسنامه 45 درروز 

دوشنبه مورخه1403/3/21   ساعت 11 صبح
4-پلاک 445/827 بنام  حسین غفوریان فرزند اسمعیل بشناسنامه 45 ومحمدعلی 
غفوریان جزی فرزند اسماعیل بشناسنامه 147 درروز دوشنبه مورخه1403/3/21   

ساعت 12 صبح
 5-پلاک 445/943 بنام حســین غفوریان فرزند اســمعیل بشناسنامه 45 درروز 

سه شنبه مورخه 1403/3/22 ساعت 9 صبح
 6-پلاک 445/1553 بنام حســین غفوریان فرزند اسمعیل بشناسنامه 45 درروز 

سه شنبه مورخه 1403/3/22 ساعت 10 صبح  
 7-پلاک 445/1556 بنام حســین غفوریان فرزند اسمعیل بشناسنامه  45 درروز 

سه شنبه مورخه 1403/3/22    ساعت 11 صبح   
 8-پلاک 445/1560 بنام حســین غفوریان فرزند اسمعیل بشناسنامه 45 درروز

 سه شنبه مورخه 1403/3/22 ساعت 12 صبح
9-پــلاک 445/1561 بنام حســین غفوریان فرزند اســمعیل بشناســنامه 45 

درروزچهارشنبه مورخه 1403/3/23 ساعت 9 صبح   

 10-پلاک445/1650 بنام نرگــس بهروج فرزند غلامرضابشناســنامه 115-
)که قبلانام ایشان حشمت بوده( در روزچهارشــنبه مورخه 1403/3/23  ساعت 

10 صبح
11-پلاک 445/1689 بنام حســین غفوریان فرزند اســمعیل بشناســنامه 45 

درروزچهارشنبه مورخه 1403/3/23 ساعت 11 صبح   
 در محل شــروع و بــه عمل خواهــد آمد لــذا طبق قانــون ثبت بــه صاحبان
 املاک و مجاورین پلاکهای فوق الذکر اعلام می شود که در تاریخ های مقرر در 
محل وقوع ملک حاضر چنانچه هر یــک از صاحبان املاک یا نماینده قانونی آنها 
هنگام تحدید حدود حاضر نباشــند مطابق ماده 15 قانون مزبورملک آنها با حدود 
اظهار شده از طرف مجاورین تحدید حدود خواهد شد اعتراضات مجاورین و صاحبان 
املاک که در موقع مقرر حاضر نبودند مطابق مقررات ماده 20 قانون ثبت از تاریخ 

تنظیم صورت مجلس تعیین حدود فقط تا 30 روز پذیرفته خواهد شد.
تاریخ انتشار:1403/02/30

م الف:  1718595 مهدی ذکاوتمند رئیس اداره ثبت اسنادواملاک برخوار

تحدید حدود اختصاصی
2/350 نظر به اینکه تحدید حدود ششدانگ قطعه زمین به مساحت 2109.11 متر مربع به 
شماره پلاک 3388 فرعی از 49 اصلی واقع در بخش یک حوزه ثبتی قمصر که طبق پرونده 
ثبتی بنام احسان واردی و حســین واردی بالمناصفه در جریان ثبت است بعلت عدم حضور 
متقاضی ثبت بعمل نیامده بنا به دستور قسمت اخیر ماده 15 قانون ثبت و طبق تقاضای نامبرده 
تحدید حدود پلاک مرقوم در روز 1403/03/22  ســاعت 8 صبح در محل شروع و به عمل 
خواهد آمد و در صورت مصادف با روز تعطیلی عملیات تحدید حدود به روز بعد موکول خواهد 
شد. لذا به موجب این آگهی به کلیه مجاورین اخطار میگردد که در روز و ساعت مقرر در این 
آگهی در محل حضور یابند و اعتراضات مالکین یا مجاورین مطابق ماده 20 قانون ثبت از تاریخ 
تنظیم صورتمجلس تحدیدی تا 30 روز پذیرفته خواهد شد . طبق تبصره 2 ماده واحده قانون 
تعیین تکلیف پرونده های معترضی ثبت ، معترض ظرف مدت یکماه از تاریخ تسلیم اعتراض 
به این اداره بایستی با تقدیم دادخواست به مراجع ذیصلاح قضایی گواهی تقدیم دادخواست 

را اخذ و به این اداره تسلیم نماید . 
تاریخ انتشار: 1403/2/30  م الف: 1718248 نرجس نوش آبادی مدیر واحد ثبتی حوزه 

ثبت ملک قمصر  از طرف روح اله چاوشیان نوش آبادی   



شهریه به بهانه کلاس فوق برنامه؛

کلاف سر درگم این روزهای مدارس
شهریه فعالیت های فوق برنامه اجباری مدرسه از اصلی ترین 
مباحث مورد بررسی و همواره یکی از دغدغه های اصلی والدین 
است، چراکه طی سال های اخیر، مسئله دریافت شهریه های 
مازاد از دانش آموزان مدارس غیرانتفاعی همواره چالش جدی 

والدین بوده است که باید مورد بررسی قرار گیرد.
به گزارش »ایمنا«، با نزدیک شدن به پایان سال تحصیلی و به 
دنبال آن پیش ثبت نام ها، شهریه ها و فعالیت های فوق برنامه 
مدارس غیردولتی دغدغه بزرگ هرســاله اولیا است، هرچند 
هنوز شهریه ســال تحصیلی 1403-1404 رسماً اعلام نشده و 
هم اکنون مقرر شده پیش ثبت نام ها بر اساس نرخ شهریه سال 
گذشــته صورت گیرد، اما برنامه ها و فعالیت های فوق برنامه 
اجباری و یا به عبارت جدید فعالیت های مکمل در برنامه های 
آموزشی و پرورشی مدارس، یکی از موضوعات شناخته شده و 
در عین حال غریب مدارس به ویژه در مدارس غیردولتی است، 
از این رو شرکت اجباری دانش آموزان در کلاس های فوق برنامه 
نشان می دهد با وجود تأکیدات مسئولان سازمان مدارس غیر 
دولتی طی ســال های اخیر بر رعایت مقررات، اما هنوز مدیران 

این قبیل مدارس از مقررات سرپیچی می کنند.
فوق برنامه، مجموعه فعالیت های سازمان یافته و پیش بینی 
شده ای اســت که به منظور تثبیت، تعمیق، آشــنایی و کارکرد 
عملی در طول سال تحصیلی برای دانش آموزان در نظر گرفته 
می شود تا به رشد و تعالی، شکوفایی استعدادها و مشارکت در 
برنامه های عملی کمک کند، اما شهریه فعالیت های فوق برنامه 
اجباری مدرســه از اصلی ترین مباحث مورد بررسی و همواره 
یکی از دغدغه های اصلی والدین اســت، چراکه طی سال های 
اخیر، مسئله دریافت شهریه های مازاد از دانش آموزان مدارس 
غیرانتفاعی همــواره چالش جــدی والدین بوده اســت، اما 
مسئولان گاهی با رد برخی تخلفات تنها قول برخورد با متخلفان 

را دادند.
آن گونه که احمد محمودزاده، رئیس سازمان مدارس و مراکز 
غیردولتی وزارت آموزش وپرورش در مورد اجبار دانش آموزان به 
شرکت در برنامه های مکمل اعلام کرده است: هیچ اجباری برای 
شرکت در فعالیت های مکمل در مدارس غیردولتی نداریم. در 
مدارس غیردولتی بحث دروس و فوق برنامه های درسی مورد 

تأکید است که جزو برنامه های اصلی آنها است.
وی تأکید کرده است: بر اساس هفت آیتم هر مدرسه متناسب 
شرایط منطقه خود، برنامه تحصیلی، شرایط فیزیکی، تجهیزات، 
کلاس های فوق برنامه و نرخ تورم در فرمولی شهریه مدرسه را 
تعیین می کند. در قانون امســال مبلغ شهریه کلاس های فوق 
برنامه در شهریه مدارس مشخص و ابلاغ شده است. اگر تخلفی 
صورت بگیرد شهریه به دانش آموز برگشت داده می شود. اکثر 
مدارس در چارچوب شهریه حرکت می کنند؛ با چند درصدی که 

تخلف می کنند برخورد جدی خواهد شد.
رئیــس ســازمان مــدارس و مراکــز غیردولتــی وزارت 
آموزش وپرورش با بیان اینکه ســرانه نیروی انســانی، سرانه 
فضای فیزیکی و تجهیزاتی، ضریب کیفیت بخشی و فوق برنامه 
درسی و برنامه های مکمل در شــهریه تعیین شده مدارس مد 
نظر قرار گرفته اســت، اظهار کرده است: شــهریه فعالیت فوق 
برنامه و پرورشــی مدارس غیردولتی اختیاری اســت و البته 
بیشتر والدین برای دریافت این برنامه ها فرزندان را در مدارس 
غیردولتی ثبت نام می کنند. حداکثر ساعت فعالیت فوق برنامه 
و مکمل و تابســتانی در مقطع ابتدایی شش ساعت، در مقطع 

متوسطه اول هشت ســاعت، در مقطع متوســطه دوم هفت 
ساعت و برای هنرستان ها دو تا پنج ساعت در هفته است.

وی پیرامون اینکه از سال تحصیلی جدید، فوق برنامه مدارس 
غیردولتی 40 درصد شهریه است و شهریه بر اساس آیتم هایی 
که با ســازمان های نظارتی هماهنگ کردیم، تعیین می شود، 
توضیح داده اســت: در ســایت مشــارکت ها مبلغ شهریه هر 
مدرسه غیردولتی در شهریه مصوب، فوق برنامه، مکمل و برنامه 
تابستانی درج می شود و خانواده ها می توانند با مراجعه به آن از 
شهریه ها مطلع شوند؛ همچنین پوستری در مدارس غیردولتی 

نصب خواهد شد که این امر را اطلاع رسانی می کند.
محمودزاده اشــاره به اینکــه خانواده ها می توانند در ســامانه 
مشارکت ها اسامی مدارسی که شهریه بالاتر دریافت می کنند را 
به ما اعلام کنند، اظهار کرده است: تعداد ۲۲۵3 پرونده تخلف 
شهریه از طریق سامانه مشارکت ها منعکس شده است که تمام 

آنها را بررسی می کنیم.
قابل توجه است که بر اساس بخشنامه ابلاغی؛ »شهریه مصوب 
مدارس غیردولتی« بر اساس هزینه های قابل پرداخت مطابق 
با »الگوی تعیین شهریه« بابت ارائه برنامه هفتگی مصوب از 
سوی مدارس غیر دولتی منطبق بر برنامه درسی ملی و مصوبات 
شــورای عالی آموزش و پرورش تعیین خواهد شد و »شهریه 
فعالیت های فوق برنامه« نیز بابت ارائه فعالیت های آموزشی 
و پرورشــی فوق برنامه دارای مجوز از اداره آموزش و پرورش 
شهرستان / منطقه )ناحیه( با هدف تنوع بخشی به فرصت های 
تربیتی، تقویت روحیه علمی، ارتقای آداب و آیین زندگی متعالی 
و با بهره مندی از فناوری های نوین و مبتنی بر نظام اســلامی، 

توسط اولیای دانش آموزان پرداخت می شود.

 برگزاری کلاس های فوق برنامه در بعضی مدارس اجباری 
است

پرس وجوی میدانی خبرنگار »ایمنا« درباره شهریه فعالیت های 
فوق برنامه در مــدارس غیرانتفاعی، نتایجی بــه همراه دارد؛ 
مدرســه غیرانتفاعی زیر نظر یکی از نواحی آموزش و پرورش 
اصفهان شهریه ای که امســال برای خانواده ها تعیین کرده، 1۹ 
میلیون تومان بوده است که به گفته یکی از اولیا نرخ پایه شهریه 
تحصیلی بیش از 8 میلیون تومان تعیین شده و مابقی هزینه ها 
در ازای فوق برنامه هایی است که گاه چندان ضرورتی نداشته و 

صرفاً موجب هزینه تراشی برای خانواده ها شده است.
این پدر بــا بیان اینکــه مــدارس غیردولتی یــا غیرانتفاعی، 
هزینه های خــود را از طریق دریافــت شــهریه فوق برنامه از 
خانواده ها تأمین می کنند و به دنبال یک رقابت جانانه ســعی 
دارند تا با کنار زدن ســایر رقبا به بیشــترین ســود برسند و در 
زمان ثبت نام شــهریه های چند میلیونی از اولیا طلب می کنند، 
می افزاید: هر سال شــاهد گرانی های بیشــتری هستیم، اما 
مسئله اصلی این اســت که هزینه ها چقدر افزایش می یابد؟ و 
اینکه با توجه به وضعیت اقتصادی و احتمال اینکه با افزایش 
شدید قیمت شهریه ها به ویژه کلاس های فوق برنامه بسیاری 
از خانواده ها فرزندان خود را از غیردولتی بــه دولتی ببرند، آیا 
سیستم مدارس دولتی ظرفیت پذیرش دانش آموزان سرریز 

شده از غیرانتفاعی ها را دارد یا خیر؟
وی پیرامون اینکه مطابق دستورات ابلاغ شده از وزارت آموزش 
و پرورش به مدارس سراسر کشور، هیچ اجباری برای شرکت 
در فعالیت های مکمل در مدارس غیردولتی نیســت می گوید: 

موضوع افزایش قیمت ها و اینکه با نزدیک شدن به فصل ثبت نام 
مدارس، شهریه ها گران می شود، هرســاله به موضوع تکراری 
تبدیل شــده اســت، اما بارها در هنگام پیگیری برای ثبت نام 
فرزندانم در مدارس غیرانتفاعی شاهد بودم که مدیران تعدادی 
از مدارس دانش آموزان را بــه حضور در کلاس های فوق برنامه 
و پرداخت هزینه ملزم می کنند و در صورت شرکت نکردن حق 

رجوع در امتحانات را نیز ندارند.

 هزینه کلاس های فوق برنامه، بهانه ای برای افزایش شهریه 
مدارس

عضو انجمــن اولیــا و مربیان مــدارس اصفهــان و مادر یک 
دانش آموز دبیرستانی با بیان اینکه در دوره دبیرستان شهریه ها 
به بیش از 3۵ تا 40 میلیون تومان می رســد که نحوه پرداخت 
هم مطابق توافق با مدرسه است، می گوید: ساعات فوق برنامه 
در بعضی مــدارس از همان ابتدا به صــورت اجباری در بعضی 
درس ها معین شده اســت و دانش آموزان علاوه بر چند روز از 
روزهای هفته را بعد از ساعت دوازده و نیم در مدرسه برای فوق 
برنامه حضور دارند، روزهای پنجشنبه هم برای فوق برنامه باید 

در کلاس حاضر باشند.
وی پیرامون اینکه در بعضی مدارس درس اصلی در زمان فوق 
برنامه ارائه می شود و بابت ســاعات حضور دانش آموز از اولیا 
هزینه دریافت خواهد شــد، اظهار می کند: بسیاری از مدارس 
پول را مــلاک آموزش قرار دادنــد و شــهریه های متفاوتی از 
دانش آموزان چه در مدارس دولتی، غیردولتی و هیئت امنایی 
گرفته می شــود که موجب اعتراض بسیاری از خانواده ها شده 
است، این موضوع نیازمند توجه ویژه مسئولان وزارت آموزش 

و پرورش است.
این عضو انجمن اولیا و مربیان مدارس اصفهان با تأکید بر اینکه 
شهریه به بهانه کلاس فوق برنامه؛ کلاف سردرگم این روزهای 
مدارس اســت، می افزاید: خیلی از مدرسه هایی که چند شعبه 
دارند، پول اسم و برندشان را هم از خانواده ها می گیرند، معتقدم 
در این مدارس به قول معروف هوشمند غیر از چند فوق برنامه 
که برای برخی از خانواده ها تنها به عنوان شــهرت و خودنمایی 
در اطرافیان طی ســال های اخیر با هزینه های سرسام آور باب 
شده است، هیچ گونه مزیت دیگری در مقایسه با دیگر مدارس 

ندارند.
وی ضمن اینکه هزینه کلاس های فوق برنامه بیشتر از شهریه 
مدارس غیر دولتی اســت، تصریح می کند: بر اســاس قانون 
اعلام شده که تا زمان ابلاغ شهریه جدید، ملاک دریافت شهریه 
از دانش آموزان شهریه مصوب سال گذشــته است و مدارس 
حق دریافت هیچ گونه شــهریه مکمل و هزینه هــای جنبی را 
نخواهند داشت، بنابراین اولیا در صورتی که با تخلفی در زمینه 
ثبت نام یا دریافت شهریه مواجه شدند می توانند با مراجعه به 
کارشناسان مشارکت های مردمی اداره آموزش و پرورش ناحیه 
یا منطقه محل سکونت خود، نسبت به طرح شکایت و پیگیری 

آن اقدام کنند.

 مباحــث فوق برنامــه در مــدارس باید بر اســاس نیاز 
دانش آموزان باشد

حجــت ا... مهدی، رئیس مرکــز مشــاوره اداره کل آموزش و 
پرورش اســتان اصفهان در گفت وگو با »ایمنــا« با بیان اینکه 
یکســری برنامه های مدون و مصوب در آموزش و پرورش به 

عنوان دروس جاری با ساعاتی مشخص از طریق برنامه ریزی ها 
توسط وزارتخانه برای دانش آموزان تدوین شده است و مدارس 
مکلف به اجرای آنها هستند، اما در کنار مباحث ابلاغیه بعضی از 
مدارس، فعالیت های فوق برنامه را مطرح می کنند، می گوید: 
برگزاری این برنامه ها در مــدارس باید بتواند نیازهای جاری و 
فعلی دانش آموزان را هم ردیف با اقتضای اصلی مصوبه و ابلاغ 
شده توســط وزارت آموزش و پرورش و طبق چارچوب و قواعد 
مورد نیاز محصلان تأمین کند، می تواند برای آنها بســیار کمک 

کننده باشد.
وی اظهار می کند: تصور کنید در مدرسه ای بر اساس ارزیابی ها 
و نیازهای دانش آموزان به این نتیجه می رسند که برای تقویت 
دروس زبان محصلان، برگزاری کلاس های فوق برنامه بسیار 
اثرگذار و مفید اســت، لذا کلاس هایی را بــا تأثیرگذاری بالایی 
تشکیل می دهد و یک مدرسه دیگر شاید بر توانمندی و تحکیم 
مهارت های ارتباطی دانش آموزان فعالیت و تمرکز داشته باشند، 
اما مسئله اصلی این است که آیا مباحث فوق برنامه در مدارس 
نیاز است یا خیر! اگر مشروط بر اینکه مطابق نیازسنجی و تحلیل 
داده های در مدرسه تعیین شود، می تواند کمک کننده باشد، اما 
چنانچه تأمین کننده نیاز دانش آموز نباشد، نه تنها اقتضای آنها 
را برآورده نمی کند، بلکه یک دغدغه مازاد بر صرف وقت، روحیه 

و تحمیل هزینه های بالا بر دوش خانواده ها است.
رئیس مرکز مشاوره اداره کل آموزش و پرورش استان اصفهان 
پیرامون اینکه بگویم فعالیت های فــوق برنامه در مدارس نیاز 
اســت یا خیر! می افزاید: مشــروط بر در نظر گرفتن نیازهای 
مدرسه و شرایط دانش آموزان می تواند این برنامه ها در مدارس 
مورد نیاز محصلان باشــد، اما چه رویدادهایــی رخ دهد، چه 
موضوعات مدنظر والدین بــرای ثبت نام برنامه ها وجود دارد تا 

این برنامه ها تشکیل شود.

 برگزاری بعضی از کلاس های فوق برنامه در مدارس نیاز 
دانش آموزان نیست

وی عمده ترین عامــل در برگزاری کلاس های فــوق برنامه در 
مدارس را »ســن« دانش آموزان می دانــد و تصریح می کند: 
به عنوان مثال برپایی کلاس های فــوق برنامه کامپیوتر، زبان 
انگلیسی، رباتیک برای دانش آموز کلاس سوم یا پنجم ابتدایی 
مورد نیاز نیست، به طوری که نیازهای آنها را می توانیم در موضوع 
مهارت های دست ورزی و ارتباطات مهارتی رشد و تقویت کنیم.

مهدی با بیان اینکه تقویت ویژگی های رشدی دانش آموزان باید 
توسط والدین و مسئولان و مدیران مدرسه مدنظر باشد که آنها از 

نظر چنین موقعیتی در کدام مراحل رشدی قرار دارند، می گوید: 
در این مسیر عوامل فردی محصلان اســت که باید قبول کنیم 
که نیازهای آنها از مدرسه ای به مدرسه دیگر و از پایه ای به دیگر 
پایه تحصیلی متفاوت است، از این رو اگر مباحث فعالیت های 
فوق برنامه بر این اصول تشکیل شود، می تواند ضمن تأثیرات 
مفید در جهت رشد دانش آموز بسیار مؤثر باشد، اما این موارد به 
صورت مناسب اجرایی نمی شود و مدارس بر اساس عادات و 
چیدمان برنامه های از قبل خود بدون آسیب شناسی و شرایط 

محصلان، موضوع فوق برنامه ها را مطرح می کنند.
وی با اشــاره به اینکه بیشــتر برنامه های فوق برنامه مدارس 
جنبه آموزشــی دارد و مباحث تربیتی در آنها مدنظر نیســت، 
اظهار می کند: مدارس انگشت شــماری هســتند که برنامه و 
فعالیت های فوق برنامه آنها برپایــه تربیت، باورها، اعتقادات، 
نگرش های مذهبی و فرهنگی، رشــد روانشــناختی تشکیل 
شود و به طور عمده مســائل این برنامه ها جنبه آموزشی اعم 
از زبان، ریاضی، کامپیوتر، رباتیک، شــیمی، فیزیک، زیســت 
شناســی به ویژه در مقاطع متوســط دارد که شــاید بسیاری 
از آنها نیازهــای دانش آموزان نباشــد، لــذا اگــر اقداماتی را 
اجرایی کنیم که آنها از نظر فرهنگی، رشــد، اخلاقی و اعتقادی 
 تقویت شوند، گام های مؤثری را در مســیر تربیتی آنان انجام 

داده ایم.
رئیس مرکز مشاوره اداره کل آموزش و پرورش استان اصفهان 
درباره اینکه برگزاری کلاس های فوق برنامه در مدارس اختیاری 
بوده و ملزم کــردن دانش آمــوزان و اولیا در موعــد ثبت نام و 
پس از آن به شــرکت در کلاس هــای فوق برنامــه به صورت 
اجباری و دریافت وجوه آن ممنوع است، خاطرنشان می کند: 
هیچ اجباری برای شــرکت در فعالیت های مکمل در مدارس 
غیردولتی، دولتی و خاص نیســت و خانواده هــا می توانند در 
سامانه مشارکت ها و ســتاد ارزیابی آموزشی منطقه و نواحی 
اسامی مدارسی که شهریه بالاتر دریافت می کنند را اعلام کنند.

بر این اســاس، برگزاری کلاس هــای فوق برنامــه در بعضی 
مــدارس اجباری اســت و هزینــه اضافــی را بــه خانواده ها 
تحمیــل می کند، این در حالی اســت که باید بررســی شــود 
دانش آمــوزان در چــه دروســی بــه مباحــث فــوق برنامه 
نیاز دارنــد و بر اســاس نیــاز، کلاس هــای فــوق برنامه در 
هر مدرســه تعریف شــود، همچنین خانواده هــا باید توجیه 
شــوند که چــرا بعضــی کلاس هــای فــوق برنامــه برگزار 
 می شــود و نباید اجباری بــرای حضور از طرف مدرســه اعلام 

شود.
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روابط عمومی دانشــگاه اصفهان در بخش فیلم 
کوتاه جشــنواره دریچه موفق به کســب عنوان 

برگزیده شد.
در مراســم گرامیداشــت روز جهانی ارتباطات و 
روابط عمومی که با حضــور وزیر علوم تحقیقات 
و فناوری و به میزبانی دانشگاه فنی و حرفه ای 
کشور برگزار شد، روابط عمومی دانشگاه اصفهان 
موفق به کســب عنوان برگزیده در بخش فیلم 

کوتاه شد.
در آییــن گرامیداشــت روز جهانــی ارتباطات و 
روابط عمومی که بیش از 1۹0 نفر از مدیران روابط 
عمومی دانشگاه ها، مؤسســات آموزش عالی، 
پژوهشی و فناوری سراسر کشور حضور داشتند، 
از برگزیدگان جشــنواره دریچه، ویژه رسانه ها و 
روابط عمومی های دانشگاه ها مؤسسات آموزش 
عالی پژوهشــی و فناوری نیز تجلیل و دانشگاه 
اصفهان در بخــش فیلم کوتاه موفق به کســب 

عنوان برگزیده شد.
به گزارش »ایســنا« و به نقــل از روابط عمومی 
دانشگاه اصفهان، سید روح ا... موسویان، مدیر 
روابط عمومی دانشــگاه اصفهان، بــا حضور در 
این آیین، لوح تقدیر عنــوان برگزیده در بخش 
فیلم کوتــاه را از محمدعلی زلفی گل، وزیر علوم، 

تحقیقات و فناوری دریافت کرد.
وزیر علــوم در آیین نکوداشــت روز ارتباطات و 
روابط عمومی با اشاره به موفقیت های دانشگاه 

در بخش هــای مختلــف، تصریح کــرد: روابط 
عمومی علمدار امید آفرینی است و مجموعه ای 
موفق است که برای جایگاه روابط عمومی اهمیت 
قائل باشــد. وی افزود: بعضــی اوقات عکس، 
عنوان و تیتر شما بخشــی از تاریخ آن دانشگاه 
یا کشور می شود و شما می توانید برای مدیریت 
آینده تجربه نگاری کنید. هر فردی در دانشــگاه 
نقشــی را بر عهده دارد و روابط عمومــی باید با 
برنامه ریزی مناسب برای مناسبت ها اقدام  کند.

وزیر علوم با بیان اینکه اگر رئیس دانشــگاهی 
ارتباطش بــا روابط عمومی قوی نباشــد اولین 

کســی که ضرر می کند خود رئیس دانشــگاه 
اســت، ادامه داد: مدیران روابــط عمومی اگر 
نتوانند بــا رئیس خــود ارتباط خوبی داشــته 
باشــند در کار خــود موفــق نیســتند و بــرای 
 موفقیت بایــد ارتباط خــود را بــا رئیس قوی 

کنند.
وی افزود: روابط عمومــی در مجموعه آموزش 
عالی نقش راهبــردی و راهبــری دارد، چرا که 
برنامه های آن مؤسسه و ســازمان را باید تبیین 
کند و بــا تبیین آنها نقش راهبــردی خود را ایفا 

خواهد کرد.

مدیــرکل آموزش و پــرورش اســتان اصفهان 
گفت: باید با دید مردم به مســائل و مشکلات 
آنها نگاه کــرد و موانــع غیرضروری در مســیر 
ثبت نام دانش آمــوزان را از بیــن برد. به گزارش 
»مهــر«، محمدرضــا ابراهیمــی در گردهمایی 
کارشــناس مســئولان و کارشناســان ارزیابی 
عملکرد و پاســخگویی به شــکایات استان، به 
تبیین دستاوردهای نظام جمهوری اسلامی در 
حوزه آمــوزش و پــرورش و همچنین ضرورت 
حفظ و ارتقــای ارزش های دینــی در مدارس 
پرداخت و با اشاره به تلاش های دشمنان برای 

القای ناکارآمدی نظام دینــی، اظهار کرد: گرچه 
این دشمنی ها ســابقه ای دیرینه دارد، اما ایران 
اسلامی با اتکا به تعالیم اســلام و رهبری امام 
خمینی )ره( توانسته است در عرصه های مختلف 
به موفقیت های چشــمگیری دست یابد.وی با 
بیان اینکه عزت و عظمت اسلام در ایران اسلامی 
بیش از هر زمان دیگری است، افزود: درگذشته 
مسلمان بودن جرم بود و شیعیان نیز در معرض 
ظلم و ســتم قرار می گرفتند. اما امروز به برکت 
انقلاب اسلامی، اسلام در ایران به عنوان الگویی 

برای سایر مسلمانان جهان مطرح شده است.

مدیرکل آمــوزش و پرورش اصفهــان با تأکید 
بر اهمیــت حفــظ و ارتقای ارزش هــای دینی 
در مدارس، گفت: نمــاز جماعت بایــد در تمام 
مدارس به طور منظم برگزار شود و در این زمینه 
نظارت دقیقی صورت گیرد.وی با اشاره به اینکه 
مهم ترین دغدغه خانواده ها در این ایام ثبت نام 
دانش آموزان است، خاطرنشان کرد: باید با دید 
مردم به مسائل و مشکلات آنها نگاه کرد و موانع 
غیرضروری در مسیر ثبت نام دانش آموزان را از 
بین برد.ابراهیمی در ادامه به دستاوردهای نظام 
جمهوری اســلامی در حوزه آموزش و پرورش 
اشاره کرد و گفت: نرخ باسوادی در سال 13۵۷ 
حدود 4۶ درصد بود، درحالی که امروزه این نرخ 
به بالای ۹8 درصد رسیده است. وی با بیان اینکه 
رتبه بندی معلمان از جمله اقدامات بزرگ نظام 
در راســتای ارتقای منزلت و معیشت فرهنگیان 
بوده اســت، افزود: هیچ نهادی در هیچ دوره ای 
کاری به ســنگینی رتبه بنــدی را اجرایی نکرده 
است. در نظر داشته باشیم در قسمت اول بیش 
از ۶0 میلیون حکم صادر شد و نزدیک یک میلیون 
نفر رتبه بندی شدند که تعداد قابل توجهی، حدود 
نیمی از فرهنگیان اعتراض خود را ثبت کرده که 
به این موضوع رسیدگی شد.ابراهیمی گفت: لازم 
است رویکرد معلم محور بودن بر پژوهش محور 
بودن قالب شــود و هدف این اســت در کلاس 

درس، معلم خوبی داشته باشیم.

 مدیرکل آموزش و پرورش استان اصفهان:

موانع غیرضروری در فرایند ثبت نام دانش آموزان رفع شوند
در مراسم گرامیداشت روز جهانی ارتباطات و روابط عمومی صورت گرفت

دانشگاه اصفهان عنوان برگزیده در جشنواره دریچه را کسب کرد



مدافع ملی پوش پرسپولیس تصور می کرد در هفته های پایانی فصل می تواند به میدان برود.مرتضی پورعلی گنجی که پاییز سال گذشته در جریان بازی تیم ملی 
مقابل قطر در تورنمنت چهارجانبه اردن دچار مصدومیت شد از حدود یک هفته قبل در تمرینات تیمش حضور پیدا کرده است.

پورعلی گنجی که بعد از جراجی زانوی خود بسیار مصمم بود که به موقع به ترکیب پرسپولیس بازگردد، پیش بینی می کرد که با پشت سر گذاشتن دوران نقاهت 
و توانبخشی در پنج شش بازی پایانی فصل به تیمش کمک کند اما انگار او در محاسباتش اشــتباه کرده بود.هر چند نام پورعلی گنجی از لیست نیم فصل دوم 
پرسپولیس در آمد و حالا بعد از تمدید قرارداد احتمالی او یک بار دیگر نام این بازیکن باید به لیست بزرگسال سرخ ها بازگردد اما حتی اگر نامش از فهرست تیم 
بیرون نمی آمد هم شرایط بازی نداشت.پورعلی گنجی از مدتی قبل دوره بازگشت به ورزش را پشت سر گذاشت اما دوره بازگشت به فوتبال برای او تمام نشده 
و همچنان در تمرینات انفرادی و سبک مشغول است. حضور پورعلی گنجی در تنیس فوتبال چند روز قبل این ذهنیت را ایجاد کرد که او می تواند پا به پای بقیه 
تمرین کرده و به کار گروهی برگردد اما از آنجایی که فشــاری در این آیتم وجود ندارد کنار دیگر بازیکنان دیده شد.شاید پورعلی گنجی تصور می کرد فصل جاری 
لیگ برتر طولانی تر شود یا تیمش تا مراحل پایانی جام حذفی پیش برود که اعلام کرد در پنج شش بازی پایانی فصل حاضر خواهد بود اما پیش بینی او غلط از 

آب درآمد و با توجه به اینکه دو هفته تا پایان فصل پرسپولیس فاصله داریم او باید برای حضور پرقدرت در تمرینات پیش فصل آماده شود.

پیش بینی پورعلی گنجی غلط از آب درآمد

یوونتوس مکس آلگری را اخراج کرد
درحالی که دو هفته به پایان فصل ســری A باقی  مانده باشــگاه یوونتوس جمعه شب از جدایی 

مکس آلگری، سرمربی  این تیم خبر داد.  
ماسیمیلیانو آلگری که از سال 2021 به یوونتوس پیوسته موفق شد با این  تیم قهرمان کوپا ایتالیا 
شود.  وقتی خبرهایی در رســانه های ایتالیایی منتشــر شــد مبنی بر اینکه  آلگری برای دیداری 
تعیین کننده با مدیران باشــگاه حاضر شــده و  احتمال اخراج او وجود دارد در رسانه ها این سئوال 
مطرح شد که چرا  بعد از مدت ها انتقاد شدید حتی هواداران یووه از آلگری، چرا مدیران  باشگاه باید 
چنین زمانی را برای اخراج او انتخاب کنند.  جمعه شب باشگاه یوونتوس بیانیه ای کوتاه منتشر کرده 
و اعلام  کرد مکس آلگری را اخراج کرده است. در این بیانیه کوتاه علت  تصمیم باشگاه مشخص شد: 

رفتار عجیب و غریب آلگری در جریان  دیدار با آتالانتا در فینال کوپا ایتالیا. 
در بیانیه باشگاه یوونتوس چنین آمده است: »باشــگاه یوونتوس به  این وسیله اعلام می کند که 
ماسیمیلیانو آلگری از این لحظه ســرمربی  تیم اول مردان باشگاه نخواهد بود. این تصمیم بعد از 
رفتار او در  فینال کوپا ایتالیا گرفته شد و باشگاه معتقد است این نوع رفتار با  ارزش های یوونتوس 
و رفتاری که باشگاه از نمایندگانش انتظار دارد  مطابقت ندارد. این پایان همکاری های یوونتوس و 
مکس آلگری است  که از سال 2014 آغاز شد، در سال 2021 دوباره از سر گرفته شد و بعد  از سه فصل 
در کنار هم بودن با قهرمانی در کوپا ایتالیا به پایان رسید.  باشگاه برای مکس آلگری در فعالیت های 

آینده اش آرزوی موفقیت  می کند.«

فابرگاس به قولش عمل کرد؛ عشق و حال به خرج مربی!
سسک فابرگاس، سرمربی کومو به وعده اش عمل کرده و هزینه پرواز خصوصی و اقامت بازیکنان 

تیمش را برای گذراندن آخر هفته در ایبیزا پرداخت کرده است.
بازیکنان کومو با یک پرواز خصوصی که هزینه آن توســط فابرگاس پرداخت شــده است به ایبیزا 
می روند. این باشگاه هفته گذشته موفق شد به سری A صعود کند و فصل را به شکلی فوق العاده 
به پایان برساند. فابرگاس که مجوزهای لازم یوفا را برای سرمربی گری ندارد، مدتی است که به طور 
موقت از این سمت کناره گیری کرده و جایش را به اوسیان رابرتز داده است. هافبک سابق آرسنال و 
چلسی در حال حاضر دستیار رابرتز است اما پس از کسب مجوزهای یوفا، دوباره به سرمربی گری 

کومو برمی گردد.
این مربی جوان به بازیکنان کومو قول داده بود که در صورت صعود به سری A همه آنها را با یک پرواز 

اختصاصی به تعطیلاتی چند روزه خواهد فرستاد و حالا به قولش عمل کرده است.
همانطور که پاتریک کوترونه، مهاجم تیم در یک استوری اینســتاگرام خبر داده است، گروهی از 

بازیکنان کومو صبح روز جمعه با پروازی راهی ایبیزا شدند. 
کوترونه همچنین در این استوری از مربی اش تشکر کرد و پایین تر از آن هم یک ایموجی هواپیما 

را در کنار پرچم اسپانیا گذاشته است.

این بازیکن را بخریم خوشحال ترین مربی جهان می شوم!
فرانک هیس، سرمربی لانس فرانسه خوشــحالی اش را بابت شایعات انتقال رافائل واران به این 
تیم ابراز کرد.قرارداد مدافع فرانسوی منچستریونایتد تابستان امسال به پایان می رسد. در ابتدای 
هفته گزارش هایی مبنی بر علاقه لانس به جذب آزاد این بازیکن منتشر شد. هیس در این باره گفت: 
»نمی توانم خوشحالی ام را پنهان کنم. او با ویژگی هایی که دارد، مانند قدرت رهبری و کیفیت فنی 
فوق العاده اش بسیار به ما کمک خواهد کرد. اگر این امکان وجود داشته باشد که این مدافع میانی 
را به خدمت بگیرم، خوشحال ترین مربی جهان خواهم بود.«واران دوران حرفه ای خود را در لانس 
آغاز کرد و سپس پس از یک ســال و عملکردی عالی راهی رئال مادرید شد. در آنجا واران پس از 

موفقیت هایش با مادریدی ها به یکی از بهترین مدافعان جهان تبدیل شد.

خبر روز

خبر بد یا خوب برای »پرشورها«

 زنوزی تراکتور را می فروشد؟
بعد از شکست تراکتور برابر مس رفسنجان و حذف از جام حذفی، برای دومین بار طی دو سال اخیر، 

بحث واگذاری مالکیت تراکتور مطرح شده است.
به گزارش »ایســنا«، تراکتور در مرحله یک چهارم نهایی جام حذفی مغلوب مس رفســنجان شد 
تا از حضور در جمع 4 تیم پایانی جا بماند. در پایان ایــن بازی هواداران علیه مالک، مدیریت، کادر 
فنی و بازیکنان شدیداً شــعار دادند و از نتیجه عصبانی بودند. »پرشورها« که خشمگین بودند، در 
اطراف ورزشگاه تجمع کردند و شعارهای 
خود را آنقدر تکــرار کردند که در نهایت با 
مســاعدت یگان ویژه بعد از 2 ســاعت 

غائله ختم به خیر شد.
حالا کــه تراکتــور پــس از نمایشــی 
امیدوارکننــده در ســال 1402 روزگار 
تقریباً بحرانی را در ســال 140۳ سپری 
می کند خبری تکراری مبنی بر واگذاری 
مالکیت توســط محمدرضــا زنوزی به 
گوش می رسد؛ خبری که دو سال پیش 

هم در زمانی که شرایط تراکتور به مراتب بحرانی تر از امروز بود در رسانه ها پیچید.
زنوزی قبل از شروع فصل روی آنتن زنده تلویزیون تیمش را »بهترین تراکتور تاریخ لیگ برتر« نام 
داد اما این تیم در شش بازی با مدعیان لیگ برتر )استقلال، پرسپولیس و سپاهان( فقط 2 امتیاز 
کسب کرد و تنها یک بار موفق به گلزنی شد. تیمی که چهارمین فصل متوالی بدون جام خود را سپری 

می کند و تنها افتخارش در دوران خصوصی خود فتح جام حذفی بوده است.
شهریور سال 1400 زمانی که بحرانی عجیب تر از امروز بر سر تراکتور سایه افکنده بود بحث واگذاری 
مالکیت تراکتور به علت اعتراض هواداران نسبت به وضعیت اسفبار تراکتورِ آن روزها به میان آمد. 
در شرایطی که پرشورها تجمعی مقابل بنیان دیزل ترتیب دادند، جمشید نظمی، مدیرعامل وقت 
باشــگاه تراکتور از طریق بلندگو و در حالی که در بالکن ساختمان باشــگاه تراکتور حضور داشت از 
واگذاری مالکیت باشگاه خبر داد و سپس رســانه رسمی باشگاه هم این موضوع را تأیید کرد. این 
در حالی بود که تی تی ها، بیست وســوم همان ماه باید در لیگ قهرمانان آســیا مقابل النصر صف 

آرایی می کردند.
در آن زمان صحبت هایی از بازگشــت مالکیت تراکتور به کارخانه یا حتی سپاه به میان آمد و برخی 

واگذاری به مس سونگون را مطرح کردند.
جواد ششگلانی، رئیس هیئت فوتبال آذربایجان شرقی در این رابطه گفته بود: وظیفه ما این است 
که نقش انتقالی را انجام دهیم و نمی دانم منظور مدیران تراکتور از تحویل باشگاه چه چیزی است 

و باید دیدگاه خود را بگویند.
ششگلانی با بیان این مطلب در مورد احتمال واگذاری تراکتور به مالکان قبلی ابراز بی اطلاعی کرد. با 
وجود این دعا اما در حال حاضر نام سه مالک احتمالی به عنوان جانشین زنوزی در محافل فوتبالی 
تبریز به گوش می رسید. البته با اینکه سران باشگاه از واگذاری مالکیت خبر داده بودند درست یک 

هفته بعد، زنوزی بحث های مربوط به واگذاری را شدیداً تکذیب کرد.
محمدرضا زنوزی، 20 شــهریور 1400 در گفت وگویی اعلام کرد: »بنده نمی گذارم این باشگاه تنزل 

کند. مالکیت این باشگاه با من است و اگر هم آن را بفروشم، در اوج این کار را انجام خواهم داد.«
حتی اگر بخواهیم به سخنان مالک تراکتور که اکثراً وعده هایش در سال های اخیر محقق نشده، 
متکی شویم در حال حاضر تراکتور در اوج نیست که بخواهد این تیم را واگذار کند، مگر اینکه مالک 
متمول تیم تبریزی راه نیافتن به لیگ نخبگان آسیا، حذف از جام حذفی و چهارمی در لیگ برتر را 

اوج بداند.اگر مانند بار قبل، این خبر به زودی از سوی خود زنوزی تکذیب شود، سناریوی دو 
سال قبل با اندکی تغییر دوباره رقم می خورد.

سوژه روز

سرپرست جدید کمیته 
داوران فدراسیون فوتبال 

کیست؟
فردی جوان به عنوان سرپرست جدید کمیته 
داوران فدراسیون فوتبال انتخاب شده است.

پس از جدایی خداداد افشــاریان از ریاست 
کمیته داوران، مهدی تاج بــا حکمی فوری 
دانیال مــرادی را به عنوان سرپرســت این 

کمیته انتخاب کرد.
چهره جــوان ســاروی داوری کشــور که با 
۳۵ ســال اکنون ریاســت دپارتمان داوری 
فدراســیون فوتبــال را برعهــده دارد و البته 
 VAR یکی از چهره های خاص بــرای ورود

به ایران است.
مرادی داوری را از ســال 1۳۸2 در ســاری 
شروع کرد و در ســال 2011 توسط AFC به 
دوره فیوچر داوری آســیا دعوت شد اما در 
اوج جوانی و زمانی که تنها 2۵ سال داشت، 
به دلیل مصدومیــت مجبور به کناره گیری از 

امر قضاوت شد.
لبتــه او تصمیــم گرفــت کار خــود را در  ا
بخش هــای آمــوزش و مدیریــت داوری 
پیگیــری کــرده و پــس از کســب مدرک 
کارشناسی ارشــد خود در رشــته مدیریت 
ورزشــی، در ســال 1۳۹۵ به عنوان مسئول 
توسعه داوری به فدراســیون فوتبالی که آن 
زمان حســن کامرانی فر را به عنوان رییس 

دپارتمان در اختیار داشت، اضافه شد.
مرادی در ســال 1۳۹۸ با حفظ مســئولیت 
خود در دپارتمان داوان، مســئولیت آموزش 
در این دپارتمــان را هم برعهــده گرفت و در 
سال های اخیر تمام کلاس های پیش فصل 
و نیم فصل داوری کشور زیرنظر او برگزار شده 
است. مرادی با تسلط کامل بر زبان انگلیسی، 
تنها ایرانی  است که نامش به عنوان مدرس 
سیســتم کمک داور ویدیویــی در فیفا ثبت 
شــده و در حال حاضر هم مسئول آموزش 
کارگروه VAR فدراســیون فوتبال اســت 
که البته امور بین الملــل داوران ایرانی را نیز 
برعهده دارد . در بهمــن 1401 با حکم هدایت 
ممبینی او به عنوان رئیس دپارتمان داوران 

انتخاب شد .

فوتبال جهان

عکس خبر

 قطعی شدن حضور 
برنده دیوید تیلور در 

المپیک پاریس
رسانه های آمریکایی از مجوز قطعی 
آژانــس جهانی مبارزه بــا دوپینگ 
برای حضور آرون بروکس در المپیک 
پاریس خبــر دادند. بررســی های 
آژانــس جهانی مبارزه بــا دوپینگ 
نشــان می دهــد این کشــتی گیر 
مشــکلی برای حضــور در المپیک 

ندارد.

 کارشــناس فوتبال کشــورمان گفت: برخی افراد 
تصور می کنند چون تیم هایی همچون اســتقلال، 
پرسپولیس و تراکتور از گردونه رقابت ها کنار رفته اند، 
پس کار ســپاهان برای قهرمانی آسان تر است، اما 

این مسائل در جام حذفی مطرح نیست.
محمد یاوری در گفت وگو بــا »ایمنا«، درباره دیدار 
سپاهان و ملوان در جام حذفی اظهار کرد: بالاخره 
پس از مدت ها سپاهان به ثبات ترکیبی دست پیدا 
کرد، زمانی که جابه جایی بازیکنان در ترکیب اصلی و 
به ویژه خط دفاعی زیاد نباشد تیم به ثبات و نتیجه 
می رسد. از ســوی دیگر مشخص شدن مدیرعامل 

باشــگاه نیز به ثبات باشــگاه و تیم کمک شایانی 
خواهد کرد، چراکه موجب می شود بازیکنان آرامش 

بیشتری داشته باشند.
وی افزود: پنج شــنبه شب شــاهد نمایش قابل 
توجهی از ســوی بازیکنان نبودیم، اما شــاگردان 
مورایس نســبت به جدال های گذشــته توانستند 
نتیجه را حفظ کنند و همین مورد نکته مثبتی تلقی 
می شود. حیف که کادرفنی سپاهان زودتر به ثبات 
ترکیبی دســت پیدا نکرد.وی ادامه داد: همچنان 
سئوالات بسیاری از سرمربی سپاهان دارم که آخر 
فصل از وی خواهم پرسید؛ چراکه بسیاری از مسائل 

شخصاً برای من مبهم است. از وی خواهم پرسید 
بعضی از تصمیم ها بر چه مبنایی بوده است؟ مرتبط 
با علم روز فوتبال دنیا، اشتباه محاسباتی یا اتفاقات 
فوتبالی بوده اســت؟ در هر صــورت این تیم ضرر 
بسیاری کرده، اما به عنوان یک سپاهانی از پیروزی 
برابر ملوان خوشــحال هســتم. چراکه شاگردان 
مهدی تارتار در چند دیدار قبلی برای طلایی پوشان 
دردسرساز شــده بودند. وی درباره رقبای سپاهان 
در مراحل بعدی تصریح کرد: هر سه تیم آلومینیوم 
اراک، مس رفسنجان و گل گهر در مراحل بعدی برای 

طلایی پوشان خطرناک خواهند بود.

محمد یاوری:

سپاهان کار ساده ای برای قهرمانی جام حذفی ندارد
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با مشخص شــدن چهره چهار تیم نیمه نهایی جام حذفی، اســتان کرمان دو 
نماینده در مرحله نیمه نهایی خواهد داشت)مس رفسنجان و گل گهر سیرجان( 
که سپاهان در این مرحله در ســیرجان مهمان گل گهری ها خواهد بود. جالب 
آنجاســت که با حذف ملوان و تراکتور در مرحله یک چهارم نهایی این رقابت ها 
حالا سپاهان تنها تیم مرحله نیمه نهایی است که سابقه قهرمانی در 

جام حذفی را دارد.
سپاهان برای صعود به نیمه نهایی پنجشنبه گذشته ملوان 
دیگر تیمی که سابقه قهرمانی در جام حذفی را داشت در 

نقش جهان با شکست یک بر صفر بدرقه کرد.
هافبک و کاپیتان سپاهان که همچون سایر بازی 
های طلایی پوشــان در فصل جــاری یکی از 
مهره هــای تأثیر گذار تیمش در شکســت 
دادن قوهای سپید انزلی بود پس از این 
پیروزی با ارزش شــاگردان مورایس 
در مصــاف بــا ملوانــان در مرحله 

نهایی جام حذفــی در گفت وگو با یــک چهــارم 
با تأکید بــر اینکه یکــی از اهداف خبرنــگاران 

قهرمانی در جام حذفی است گفت: ســپاهانی ها 
بازی را خوب شروع کردیم و گل خوبی زدیم. موقعیت های خوبی 
نیمه اول داشتیم و در نیمه دوم با توجه به جو عقب نشستیم و 

توپ را به آنها دادیم تا فضاها را ببندیم.
محمد کریمــی ادامه داد: ما خیلی وقــت بود که منتظر 
انتخاب مدیرعامــل بودیم و خوشــبختانه این اتفاق 
انجام شــد. با چیزهایی که متوجه شــدیم انسان 
عملگرایی است و با او صحبت کردم که متوجه شدم 

فرد توانمندی است.
کاپیتان سپاهان درباره جو ورزشگاه نیز صحبت کرد 
و گفت: جو هم بسیار قشنگ و زیبا بود. قبل از شروع 
بازی با توجه به دودزاها برای ما خیلی جالب بود. کاش 

همیشه آن جلو باشند که دوربین ها هم بگیرند.
قــراردادی خود توضیــح داد: او درباره شرایط 

نمی خواستم صحبت کنم 
بگویــم که قــراردادم ولی چون سئوال کردید 
نیم فصل که صحبت به پایان می رســد. در 

کردیم گفتم دوست دارم بمانم اما متأســفانه دوستان کم لطفی کردند و گفتند 
تا پایان فصل صبر کنید. برای ما هم مشکلی نداشت ولی تا اینجای کار تمایلی 
ندارند. گذاشتم آخر فصل تصمیم بگیرم چون بالاخره آینده من است. دوست 

دارم بمانم اما باید شخصیتی که دارم هم حفظ شود.
کریمی درباره شانس قهرمانی  تیمش گفت: یکی از اهداف ما قهرمانی در جام 
حذفی است و بازی بعدی هم که با گل گهر است و قطعاً با این جو دوست داریم 
در اصفهان باشد. همه هم قســم شــدیم تا بتوانیم این جام را برای هواداران 

بیاوریم.
کاپیتان سپاهان افزود: من گله دارم از باشــگاه اما نمی دانم موضوع چیست 
که هرکسی دوست دارد بماند مشــکلاتی برایش پیش می آید. آنطور که باید 
هیچوقت حمایت نکردند. اصلًا تمایلی برای صحبت کردن نشان نداده اند ولی 
الان وقتش نیست و ان شــاءا... آخر فصل. اگر قرار به نخواستن هم است ان 

شاءا... با جام.

 همه توان و همتم را برای نام سپاهان به کار می بندم
به گزارش »ورزش  سه«، این اولین مرتبه نیست که کریمی گلایه خود را نسبت 
به وضعیت قراردادش رسانه ای می کند. او یکبار دیگر هم در میانه این فصل از 
مســابقات لیگ برتر به اتمام قراردادش در پایان فصل اشاره کرده بود و اینکه 

باشگاه تمایلی برای تمدید با او نشان نداده است. 
کریمی که یکی از بازیکنان بی حاشیه و اخلاق مدار فوتبال ایران به شمار می رود 
و همواره بر مسائل فنی متمرکز بوده و هست، بار دیگر پس از پیروزی سپاهان 
مقابل ملوان در یک چهارم نهایی جام حذفی نســبت بــه بی اعتنایی مدیران 
باشگاه اعتراض کرد و به نوعی جای گلایه در صورت جدایی اش باقی نگذاشت.  
این در حالی اســت کــه روز جمعــه مهــدی آذربایجانــی، مدیرعامل جدید 
باشگاه سپاهان با انتشــار ویدیویی چند ثانیه ای در اینستاگرام خود در حالی 
که مقابــل در رختکن ایســتاده و به کاپیتــان تیمش بابت پیــروزی تبریک 
می گوید، ضمن تشــکر از هواداران ســپاهان و بازیکنان تیم که پاسخ حضور 
تماشــاگران را داده اند از عزم خود برای حل مشــکلات تیم و کســب بهترین 
نتایج نوشــت: »دیروز هواداران ســنگ تمام گذاشــتند و بچه ها هم جواب 
این حضــور و محبت را دادنــد و حالا باید آماده شــویم برای بــازی با هوادار، 
همانطور که مورایس هــم گفت لیگ برتر هــم هنوز تمام نشــده و چند بازی 
باقیمانده هم مهم اســت. به مردم قــول دادم که همه تــوان و همتم را برای 
 نام ســپاهان به کار ببندم... مســیر گرچه دشــوار اســت ولی من به شــدت 

امیدوارم.«

کاپیتان سپاهان: دوست دارم بمانم اما باید شخصیتم هم حفظ شود

اگر قرار به نخواستن من است ان شاءا... با کسب جام اگر قرار به نخواستن من است ان شاءا... با کسب جام 



نایب رئیس شورای شهر اصفهان مطرح کرد

جهش شهرداری برای تأمین منابع جدید پروژه  های اصلی 
اصفهان

نایب رئیس شورای اســامی شــهر اصفهان گفت: شــهرداری اصفهان برای تأمین منابع جدید 
پروژه  های اصلی شهر توانسته است جهش خوبی داشته باشد.

ســیدامیر ســامع در گفت وگو با »ایمنا« با اشــاره به بررسی مســائل بین شــهرداری اصفهان 
و بانک شــهر اظهار کرد: بانک شــهر دو 
دهه گذشــته ایجاد شــد که بیش از ۵۰ 
درصد سرمایه گذاری آن مربوط به چند 
کان شهر از جمله شــهر اصفهان است 
و بخشــی از آن مربوط به ســهام مردم 
است، بنابراین بانک شهر خود را حامی ، 
نماینده و ســرمایه گذار برای پروژه های 
مهم شهری می داند و شهرداری تاش 
کرده است تا از این ظرفیت استفاده کند.

وی بــا بیــان اینکــه در جلســه ای با 
مدیرعامل بانک شهر درباره موارد اصلی شهر که نیاز به تأمین اعتبار دارد، مذاکراتی انجام شد، گفت: 
حمل ونقل عمومی، خرید اتوبوس، تأمین مالی برای پروژه های مهم شهری و پروژه های گردشگری 
از جمله این موارد است، همچنین شهرداری اصفهان تعهداتی نسبت به بانک شهر دارد که مربوط به 
 وام های دریافت شده طی سال های گذشته به عنوان تسهیات است و باید بازپرداخت آنها را انجام 

دهد.
نایب رئیس شــورای اسامی شــهر اصفهان با بیان اینکه در ساختار بودجه شــهرداری ها بخشی 
به عنوان تسهیات در نظر گرفته می شــود، ادامه داد: شهرداری ها مجاز هســتند بخشی از منابع 
درآمدی خود را به صورت اوراق یا وام از طریق بانک ها تهیه کنند و طی ســال های بعد بازپرداخت 
کنند که رقم آن در بودجه مشخص است؛ به طور معمول شهرداری ها بین ۱۰ تا ۱۵ درصد بودجه هر 
 سال را برای تسهیات و بخشــی را در هزینه ها برای بازپرداخت تســهیات سال های قبل در نظر 

می گیرند.
سامع با بیان اینکه در حال حاضر مهلت بازپرداخت وام هایی که شهرداری اصفهان در سال های ۹۷ 
و ۹۸ از بانک شهر دریافت کرده و منابع آنها در خط یک و دو مترو به صورت وام یا اوراق هزینه شده 
است، فرا رسیده است، تصریح کرد: شهرداری زمین هایی را از قبل برای بازپرداخت وام ها در اختیار 

بانک شهر گذاشته بود که تأمین اسناد یا واگذاری سند مالکیت آنها در این جلسه بررسی شد.
وی با بیان اینکه موضوع دیگر این است که شهرداری در برابر پرداخت تعهدات سال های قبل، چگونه 
می تواند از منابع جدید استفاده کند، تأکید کرد: بانک شهر به رغم محدودیت هایی که توسط بانک 
مرکزی در ســال ۱۴۰۲ و ۱۴۰۳ برای بانک ها اعمال شد، مایل است در پروژه های زیرساختی شهر 
مشارکت کند و تأمین منابع را انجام دهد، بنابراین در این راستا مساعدت خوبی توسط مدیرعامل 

بانک شهر و معاونان انجام می شود.
نایب رئیس شورای اسامی شهر اصفهان با بیان اینکه مقرر شــد از چهار مسیر بتوانیم تسهیات 
جدید دریافت کنیم، گفت: پایان سال گذشته توانستیم اوراق مالی مربوط به سال گذشته را با بانک 
شهر توافق کنیم که اسناد آن توسط بانک پذیرش شد، همچنین حدود ۱۹۰۰ میلیارد تومان اوراق که 
۵۰ درصد آن توسط دولت تعهد می شود و فقط باید برای پروژه هایی از جمله مترو استفاده می شود، 
توافق شد؛ این عدد سال ۱۴۰۱ معادل ۶۰۰ میلیارد تومان بود که این نشان می دهد شهرداری اصفهان 
در این حوزه و برای تأمین منابع جدید برای پروژه های اصلی شهر توانسته است جهش خوبی داشته 
باشد؛ بنابراین پایان جلسه تفاهم نامه ای توسط شهردار اصفهان و مدیرعامل بانک شهر امضا شد 

که مبنای همکاری برای سال ۱۴۰۳ است.

فرمانده کل سپاه پاسداران انقلاب اسلامی:

مردم اصفهان نقش ممتازی در مبارزه با 
مستکبران دارند

فرمانده کل سپاه پاسداران انقاب اســامی گفت: مردم ولایت مدار، 
انقابی و مؤمن اصفهان در شــکل دادن به تمدن عظیم اسام و جهاد 
مؤمنانه مقابل مستکبران جایگاه ممتاز، خطیر و سرنوشت سازی را به 
خود اختصاص داده اند.به گزارش »تسنیم«، سردار سرلشکر حسین 
سامی در چهلمین روز شهادت سردار زاهدی، ضمن تبریک فرا رسیدن 
میاد با سعادت حضرت معصومه)س( و امام رضا)ع( و گرامیداشت 
دهه کرامت اظهار کرد: مردم ولایت مــدار، انقابی و مؤمن اصفهان در 
شــکل دادن به تمدن عظیم اســام و جهاد مؤمنانه مقابل مستکبران 
جایگاه ممتاز، خطیر و سرنوشت سازی را به خود اختصاص داده اند و 
مایه افتخار است که همیشه مردم این اســتان و شهر زیبا را در فضای 
پیدایش شکوه، عظمت و رویداد بزرگ ماقات می کنم.وی افزود: هر 
وقت بخواهیم وضعیت و پهنای معنــوی یک جامعه را تعیین کنیم، به 
مردم و شخصیت های برجسته آن جامعه و همچنین رخدادها و وقایع 
بزرگی که آنها رقم می زنند، نگاه می کنیم و اصفهان را با همین ستارگان 
پرفروغ، یعنی عالمان بزرگ، مراجع نام آور و کسانی که در ترویج و اباغ 
رسالت الهی نقش ممتازی در تدوین تاریح معنوی اسام ایفا کرده اند، 

می شناسیم. 
فرمانده کل ســپاه پاســداران انقاب اسامی یادآور شــد: سرداران و 
امیران بزرگی از اصفهان در مسیر دفاع از هویت، اعتبار و منزلت اسام 
و ایران عزیز به فیض شــهادت نائل آمدند و اگر این چهره های تابناک 
و تندیس های جاودان تقوا و فضیلت از این سرزمین طلوع و جلوه ای 
از ایمان الهی را نمایش داده اند، به این دلیل اســت کــه آنها در درون 
این فرهنگ و مردم رشــد کرده اند و شخصیت آنها جلوه برجسته ای از 

شخصیت مردمی است که در میان آنها زندگی کرده اند.
وی در ادامه یاد و خاطره شهیدان خرازی و ردانی پور را زنده نگه داشته و 
یادآور شد: شهید خرازی یک فرمانده کم نظیر و با نبوغ خارق العاده بود 
و شجاعتی مثال زدنی داشت و زمانی که فرمانده ای مثل شهید خرازی  
از این سرزمین به عرش اعلی پر می کشد، می فهمیم که این مردم در 

دامان پر مهر خود، چه عظمت هایی را پرورش داده اند. 
سرلشکر سامی تأکید کرد:  وقتی مردان بزرگی مثل شهیدان ردانی پور، 
کاظمی،همت، رضائیان، حجازی، صفوی و زاهدی به شهادت می رسند، 

ما متوجه قدر و عظمت مردم اصفهان می شویم.
وی با بیان اینکه اهل آسمان اصفهان را بهتر از اهل زمین می شناسند، 
گفت: اگر از آسمان به زمین نگاه کنیم، شهری را می بینیم که مثل یک 

کهکشان پرستاره ۲۴ هزار شهید در آن آرمیده اند و این نشان می دهند 
که در اصفهان فرهنگ جهاد، شهادت و مردانگی موج می زند. 

فرمانده سپاه پاسداران انقاب اسامی ادامه داد: امروز در چهلمین روز 
شهادت مرد مجاهد و میدان دیده گرد هم آمدیم تا از مقام عالی شهادت 
که به تعبیر قرآن عظیم حیات جاودان اســت، سخن بگوییم، قرآن به 
چشم ها اجازه دیدن ملکوت را می دهد و برای مردم حقایق آسمان ها 
و زمین را بازگو می کند، شــهیدان حیات حقیقی دارنــد و نزد خداوند 
روزی خوار هستند و شهادت عروج ملکوتی و معراجی آسمانی است. 

وی با بیان اینکه شهادت بالاترین خیر است، عنوان کرد: شهادت از هر 
عمل و نیکی که انســان می تواند انجام دهد، بالاتر است و هیچ زیبایی 
و نیکویی بالاتر از شهادت نیست. سرلشکر سامی بیان کرد: ما شهید 
زاهدی را نه به اندازه وســعت وجود او، بلکه به اندازه وسعت و بضاعت 
خودمان می شــناختیم و مدت زیادی با ایشان زندگی کرده بودیم و از 
نزدیک با این الگوی تمام عیار انسانیت، اخاق، تواضع و شهادت طلب 
آشنا بودیم. وی با بیان اینکه برخی از شهدای ما به شخصیت های صدر 
اسام نزدیک هستند، گفت: شهید زاهدی ۴۵ سال لباس جهاد بر تن 
داشت و در این مدت همیشه در پیکان خطر بود و در کوران مخاطرات 
سخت، آرامش داشت، شهید زاهدی در دوران دفاع مقدس و زمانی که 
تنها ۲۰ سال داشت، مقابل دشمن ایستاد و بیش از چهل سال پیوسته 
در حال مجاهدت بود و از  عملیات دارخوین تا شکســت حصر آبادان، 
طریق القدس، فتح المبین، آزادســازی خرمشــهر، عملیات رمضان، 
کربای ۳، والفجر و...حضور داشت، شــهید زاهدی و هم رزمانش در 
این مسیر به معنای واقعی مؤمن بودند و از هیچ ساحی نمی ترسیدند 
و از بــارش رگبار و گلوله ها وهمی نداشــتند و اصحــاب غیرت و یاران 

صداقت بودند. 
فرمانده کل سپاه پاسداران انقاب اسامی با تأکید بر اینکه ولایت امر 
به مفهوم واقعی در وجود شــهدا جلوه قدرتمندی داشت، گفت: شهید 
زاهدی و هم رزمانش مثل کوه استوار بودند و این کشور به برکت وجود 

آنها ایمن شد، وسعت یافت و در جهان منزلت و عظمت پیدا کرد. 
وی با بیان اینکه امروز ایران به عنوان یکی از قدرت های منطقه، دارای 
یک شــخصیت مورد احترام و ستودنی اســت و جهانیان شخصیت 
مردم ایران را ســتایش می کنند، گفت: امروز چهره دشمنان ایران در 
هم رفته است و آمریکا، رژیم صهیونیستی و دیگران با سقوط اخاقی 
و درهم شکسته شدن شخصیتشان در دنیا روبه رو هستند در حالی که 

همه ایران را ستایش می کنند و وقتی که نظام مقدس جمهوری اسامی 
ایران به قلب استکبار حمله می  کند همه او را می ستایند چرا که مردانی 
مثل شهید علی زاهدی را دارد که هرگز از جستجوی شهادت باز نماند. 

سرلشکر ســامی در بخش دیگری از ســخنانش به بیان ویژگی های 
اخاقی سردار شــهید زاهدی پرداخته و گفت: شهید زاهدی دائماً ذکر 
می گفت و به طور مدام قرآن می  خواند و بانشــاط، باروحیه، باگذشت 
مهربان و متواضع بود و اگر بخواهیم شخصیت ایشان را توصیف کنیم، 
باید بگوییم شهید زاهدی تجسم فضیلت ها بود و اگر بخواهیم صورت 
انسانی هر فضیلتی را ترسیم کنیم، این سردار مجاهد صورت مجسم این 
معنا بود. وی درباره صفات این شهید راه آزادی قدس تصریح کرد: اگر 
از گذشت، جوانمردی، بخشش و ایثار، صداقت و راستگویی، شجاعت 
و ایمان واقعی سخن بگوییم چهره شــهید زاهدی در ذهن ما تجسم 
پیدا می کند. این شــخصیت بی انتهای انسانی است که در مکتب امام 
حسین)ع(، امام راحل ساخته شــده و در مکتب مقام معظم رهبری 

پرورش پیدا کرده بود. 
فرمانده کل سپاه پاسداران انقاب اســامی تأکید کرد: بدانید تا وقتی 
پیکر این عزیزان روی دست های شما تشییع می شوند کسی به عزت 
شما خدشه ای وارد نمی کند. شما مردان و زنان باغیرتی هستید که اینها 

را پرورش می دهید و تقدیم اسام می کنید. 
سردار سامی با تأکید بر اینکه شــهدا مظهر قدرت ایران هستند و خط 
آنها ادامه دارد افزود: در این ماجرا فهمیدیم که شهدا چه قدرتی به ایران 
بزرگ بخشیدند و در فاصله ای کمتر از ۱۲ روز پس از شهادتشان عملیات 
»وعده صادق« رخ داد و زمین شاهد هنرنمایی اعجاب برانگیر و افتخار 

جاودان نظام اسامی بود.

شــهردار اصفهان گفت: مقرر اســت هم زمان با روز 
جهانی میراث فرهنگی، موزه و موزه داری، جلسه ای 
با حضور مسئولان و کارشناسان فرهنگی در کارخانه 
ریسباف برگزار و مرمت آن برای تبدیل شدن به موزه 
به طور رسمی آغاز شــود.به گزارش »تسنیم«، علی 
قاسم زاده در این خصوص گفت: مقرر است هم زمان 
با روز جهانــی میراث فرهنگی، مــوزه و موزه داری، 
جلسه ای با حضور مسئولان و کارشناسان فرهنگی 

در کارخانه ریســباف برگزار و به طور رســمی مرمت 
آن برای تبدیل شــدن به موزه آغاز شــود.وی این 
اقدام را ثمره اراده جمعی و همکاری وزارت میراث 
و گردشــگری و مدیران اســتانی و شهری اصفهان 
دانست و افزود: همواره این نگرانی برای همه وجود 
داشت که »ریسباف« به عنوان آخرین یادگار دوران 
صنعت نساجی در اصفهان که بسیار ارزش تاریخی 
دارد، آرام آرام از بیــن برود. اما خوشــبختانه اتفاق 
مثبتی رقم خورد و امروز شاهد باز شدن درها و آغاز 
مرمت ریسباف خواهیم بود.شهردار اصفهان افتتاح 
و بهره برداری از تقاطع غیرهمســطح اتصال خیابان 
صاحب روضات به بهســتان طی هفته گذشته را از 

دیگر اتفاقات مهم در شهر دانست و گفت: این پروژه 
به صورت آزمایشــی از نوروز ۱۴۰۳ بهره برداری شده 
بود و با رفع اشــکالات و انجام مراحل نهایی هفته 
گذشته به طور رســمی مورد بهره برداری قرار گرفت.

وی خاطرنشــان کرد: برآورد تیم فنی و کارشناسی 
ترافیک شــهرداری این اســت که تعریض بزرگراه 
شــهید خرازی و احداث تقاطع غیرهمسطح اتصال 
خیابان صاحب روضات به بهســتان تــا ۲۵ درصد 
ترافیک غرب اصفهان را روان خواهد کرد و پیامدهای 
خوبی برای این منطقه به دنبال دارد. عاوه بر آن، با 
اتصال شــرق به غرب، بار ترافیکی از چهارراه جهاد 

و صمدیه کم و از میزان آلاینده ها کاسته می شود.

 شهردار اصفهان:

»ریسباف« مرمت و موزه می شود

تخصیص 2000 میلیارد تومان اعتبار  برای مباحث فرهنگی در 
سال جاری

رئیس کمیسیون فرهنگی، اجتماعی و ورزشی شورای اسامی شهر اصفهان گفت: در سال جاری 
از کل بودجه ۳۰ هزار میلیارد تومانی تقریباً دو هزار میلیارد تومــان به مباحث فرهنگی اختصاص 

داده شده است.
به گزارش »ایمنا«، حجت الاســام منوچهر مهروی پور در سخنرانی پیش از خطبه های نماز جمعه 
منطقه خوراسگان اظهار کرد: تخصیص بودجه ۷۶۰ میلیارد تومانی در سال جاری برای منطقه ۱۵، 
نشان از توجه ویژه شورای اسامی شهر به این ناحیه است که البته برای رفع کاستی ها و کمبودهای 
آن نیاز به اقدامات بیشــتری است. وی خاطرنشان کرد: امسال سال ســومی است که در شورای 
اسامی شــهر توفیق خدمت دارم و یکی از موضوعاتی که از همان ابتدا توسط همشهریان مطرح 
و مطالبه می شــد، بحث فعالیت های عمرانی اســت که یکی از کارویژه های آن کمربندی شمالی 
منطقه ۱۵ به شــمار می رود و بودجه کانی می طلبد؛ البته ۵۰ درصد فاز نخســت پروژه کمربندی 
شمال که نام گذاری ویژه ای خواهد داشت، به سرانجام رسیده است. مهروی پور ادامه داد: کیلومتر 
چهارم تا هشتم رینگ کمربندی شــمال را در دســترس عموم قرار دادیم و امیدواریم تا آخر سال 
آزادســازی های مورد نیاز پروژه تکمیل شــود؛ بالغ بر ۴۰۰ میلیارد تومان در این رینگ آزادسازی 
داشتیم که تا پایان سال فاز آخر این رینگ تا کیلومتر صفر تکمیل و راه اندازی می شود و در اختیار 
شهروندان قرار می گیرد.وی بیان کرد: ۶ خیابان مهم را از بن بست خارج کرده ایم که یکی از مهم ترین 
آنها خیابان شهید باقری است که برای خارج شــدن این خیابان از بن بست و اتصال آن به خیابان 
مجاور پیگیری های متعددی از سوی شورای اسامی شهر و اقدامات خوبی توسط شهرداری منطقه 
صورت گرفته است.رئیس کمیســیون فرهنگی، اجتماعی و ورزشی شورای اسامی شهر اصفهان 
تشریح کرد: یکی از مهم ترین مسائلی که ما در این کمیسیون دنبال می کنیم، ارتقای سطح بودجه 
است که در ســال جاری از کل بودجه ۳۰ هزار میلیارد تومانی تقریباً ۲۰۰۰میلیارد تومان به مباحث 
فرهنگی اختصاص داده شده است. وی افزود: در این راستا به بهبود وضعیت فات های فرهنگی از 
جمله منطقه خوراسگان پرداختیم که می توان به ارتقای مجموعه های فرهنگی فعال منطقه از جمله 

سالن کوثر و احداث ورزشگاه های مختلف با زمین های باز اشاره کرد.

احداث ایستگاه  پلیس راهور  بزرگراه های شهرستان اصفهان 
در منطقه ۵

مدیر منطقه ۵ شــهرداری اصفهان گفــت: عملیات احداث ایســتگاه پلیس راهــور بزرگراه های 
شهرســتان اصفهان در این منطقه با اعتباری بالغ  بر ۲۰ میلیارد ریال و ۹۰ در صد پیشرفت فیزیکی 
در حال انجام است.حســین کارگر در گفت وگو با »ایمنا« اظهار کرد: اجــرای این پروژه با احداث 
سازه اســکلت بتنی با زیربنای حدود ۷۵ مترمربع شــامل تهیه و اجرای فنداسیون، قالب بندی، 
آرماتوربندی، بتن ریزی دیوار، ســتون و سقف، تیرچه و بلوک ســبک لیکا و تهیه و اجرای دیوارها 
از پانل دیواری مشــبک عایق دار، اجرای عایق حرارتــی و رطوبتی در پل وحید اســت.وی با بیان 
اینکه احداث ایســتگاه پلیس راهور بزرگراه های این منطقه با اعتباری بالغ بر ۲۰ میلیارد ریال اجرا 
می شود، گفت: این پروژه تاکنون ۹۰ درصد پیشرفت فیزیکی داشته است.مدیر منطقه ۵ شهرداری 
اصفهان تصریح کرد: تمام عملیات خاکی، احداث ســازه اســکلت بتنی با زیربنای حدود ۷۵ متر 
مربع شامل تهیه و اجرای فنداســیون، قالب بندی، آرماتوربندی، بتن ریزی، دیوار، ستون و سقف 
تیرچه و بلوک سبک لیکا با ضخامت ۳۵ سانتی متر، تهیه و اجرای دیوارها از پانل دیواری مشبک 
عایق دار، اجرای گچ و خاک، ســفیدکاری و رنگ آمیزی، تهیه و اجرای نمای خارجی با آجرنمای 
نسوز، کف سازی با ســنگ مرمریت چهرک به ابعاد ۶۰×۶۰ سانتی مترمربع، اجرای عایق حرارتی و 
 رطوبتی، تهیه و نصب در و پنجره آلومینیومی و فلزی، تهیه و نصب شیشه های ساده و دوجداره انجام 

می شود.

با مسئولان

خبر روزاخبار

 2 پارکینگ مکانیزه در 
هسته مرکزی اصفهان 

بهره برداری می شود
مدیرعامــل ســازمان ســرمایه گذاری و 
مشــارکت های مردمی شــهرداری اصفهان 
گفت: با بهره بــرداری از دو پارکینگ مکانیزه 
در هسته مرکزی این کان شهر، عاوه بر رفع 
مشــکل پارکینگ های عمومی از ترافیک و 

شلوغی سطح شهر کاسته خواهد شد.
به گــزارش »ایمنا«، مســعود حیــدری در 
نشســتی با ســرمایه گذار پروژه مشارکتی 
تجاری-اداری و پارکینــگ مکانیزه میدان 
شهدا با اشاره به تأکید شهردار اصفهان بر رفع 
نابسامانی های ترافیک و ازدحام خودرو در 
میدان قدس و چهارراه ابن سینا اظهار کرد: از 
سرمایه گذار این پروژه انتظار داریم با بررسی 
تمام جوانب و موارد اجرایی و رعایت الزامات 
شهرسازی، نســبت به آغاز عملیات اجرایی 
آن و بهره برداری از ظرفیت های ایجاد شــده 
اقدام کند. وی از رفع موانع اجرایی و عملیاتی 
پروژه اداری-تجــاری و پارکینــگ میدان 
قدس خبر داد و افــزود: طرح عملیاتی این 
پروژه ســال ها در مرحله بررسی قرار داشته 
و با پیگیری هــای صورت گرفتــه، ابهامات 
پیرامون مالکیت زمین آن رفع شــده است.

وی اضافه کرد: فراخوان پروژه اداری-تجاری 
و پارکینگ مکانیزه قدس با ظرفیتی حدود 
۲۰۰ پارکینگ، ۵۵۰۰ متر مربع فضای اداری و 
۲۲۰۰ متر مربع فضای تجاری منتشر خواهد 
شد و ارزش ریالی و نهایی آن بین ۶۰۰ تا ۷۰۰ 

میلیارد تومان برآورد می شود.
به گزارش »ایمنا«، در نشســت مشــترک 
مدیرعامــل ســازمان ســرمایه گذاری و 
مشــارکت های مردمی شهرداری اصفهان با 
سرمایه گذار پروژه مشارکتی تجاری-اداری 
و پارکینگ مکانیزه میدان شــهدا بر ضرورت 
تسریع در تکمیل و بهره برداری از این پروژه 
تأکید شــد. پروژه اداری، تجاری و پارکینگ 
میدان شهدا، با مشارکت شرکت تکاپوصنعت 
نامی )اپتیم پارک( انجام می شود و شامل 
احداث مجموعه اداری و تجــاری به میزان 
۲۱۰۰ متر مربع و ۳۵۰ پارکینگ مکانیزه است.

قرار است در روزهای آینده پروژه تعریض بزرگراه شهید خرازی نهایی شود، با توجه به گره کور قدیمی ترافیک در این بزرگراه و کمکی که این پروژه به روان شدن تردد می کند، 
تبلیغات متمایز شهرداری اصفهان توجه شهروندان را جلب کرده اســت.به گزارش »ایمنا«، طرح های جدید با محوریت »گره ای که گشوده شد« عاوه بر طراحی بصری 
جذاب به صورت فیزیکی نیز متفاوت است و با یک طراحی سه بعدی، »گره« را برای بیننده تداعی می کند. بهره برداری از تقاطع غیرهمسطح اتصال خیابان صاحب روضات 
به بهستان و مراحل اول تا سوم تعریض بزرگراه شهید خرازی، همچنین آغاز احداث مرحله پایانی این طرح با هزینه ای بالغ بر ۱۰۳ میلیارد تومان انجام شد. پروژه تعریض 
بزرگراه شهید خرازی در سه فاز انجام شد که فاز نخســت حدفاصل خیابان های مطهری تا پل جهاد، فاز دوم حدفاصل پل جهاد تا پل صاحب روضات و فاز سوم محدوده 
پل صاحب روضات است. روی تابلوهایی که در نقاط مختلف شهر نصب شده است، جماتی همچون »تسریع تردد از ۳۵ به ۴۴ کیلومتر بر ساعت با تعریض بزرگراه شهید 
خرازی«، »تسریع سه ماهه در ساخت تقاطع غیر همسطح خیابان صاحب روضات«، »حل مشکل آبگرفتگی معبر با تعریض بزرگراه شهید خرازی«، »اجرای پروژه بدون 
توقف مسیر در تعریض بزرگراه شهید خرازی«، »کاهش ۲۵ درصدی ترافیک با تعریض بزرگراه شهید خرازی«، »۱۱ درصد دی اکسید کربن کمتر با تعریض بزرگراه شهید 
خرازی«، »افزایش خطوط از سه به چهار با تعریض بزرگراه شهید خرازی« و »۲۰ درصد کاهش ذرات معلق با تعریض بزرگراه شهید خرازی« نقش بسته است تا اهمیت 

این پروژه ها به اطاع شهروندان اصفهان برسد.

 خلاقیت سه بُعدی در تابلوهای شهری اصفهان

 آذین بندی شهر 
اصفهان در دهه 

کرامت
هم زمان با دهه کرامت آذین بندی 
شــهر اصفهان بــا نصــب بیش از 
۲۰۰۰ پرچم شــهری با طــرح ویژه 
دهه کرامت و ۵ ابرپرچم متبرک به 
آستان امام هشــتم با طرح پرچم 
گنبد امــام رضا )ع( انجام شــده 

است.

عکس خبر
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نشست خبری رئیس دانشگاه آزاد اسلامی خمینی شهر با حضور 
اصحاب رسانه و به مناسبت سی و ششمین سالگرد تأسیس این 
دانشگاه برگزارشــد. دانشــگاهی که 26 اردیبهشت ســال 1367 به همت مردم 
تأسیس شد و در حال حاضر بیش از 7500 دانشــجو در این دانشگاه مشغول به 
تحصیل و بیش از 45 هزار دانشجو از این واحد دانشگاهی فارغ التحصیل شده اند.

11 رشــته دکترای تخصصی، 67 رشته ارشد و 87 رشــته کاردانی و کارشناسی در 
دانشگاه آزاد اسلامی واحد خمینی شهر وجوددارد.

همچنین علی حیــدری، رئیس دانشــگاه آزاد اســلامی خمینی شــهر در بیان 
دستاوردهای پژوهشی دانشگاه آزاد اسلامی واحد خمینی شهر گفت: تاکنون 7 
هزار و 78٠ مقاله داخلی و خارجی، 6۹ کتاب، 4٠٠ طرح پژوهشی در حوزه صنعت و 
حوزه های مختلف اقتصادی و 64 اختراع به ثبت رسیده است که لقب دانشجویان و 
مخترعان جوان را از سوی خبرگزاری »آنا« به خود اختصاص داده است؛ همچنین 
4 شرکت دانش بنیان، 23 واحد فناور و 13 هسته فناور در دانشگاه مستقر هستند.

رئیس دانشــگاه آزاد اسلامی خمینی شــهر با بیان اینکه هشــت شاخص برای 
ارزیابی دانشــگاه ها وجود دارد، گفــت: نوآوری و فناوری، تحقیقات دانشــگاه و 
ظرفیت آزمایشگاه، انتشارات دانشگاه و مقالات، امکانات سخت افزاری، اساتید 
و مرتبه هیئت علمی، فارغ التحصیلان فعال مشغول به کار، مسئولیت اجتماعی، 
سرزندگی و پویایی شاخص های ارزیابی دانشگاه ها هستند که همگی در دانشگاه 

آزاد اسلامی واحد خمینی شهر وجود دارد.
 ***

رئیس دانشگاه آزاد اسلامی خمینی شــهر  در بخش بعدی صحبت های خود به 
سراغ موضوعی رفت که به نوعی به کلیدواژه سخنان خود در کل مراسم تبدیل شد: 
»تبدیل دانشگاه از نسل 3 به نسل 4«. رئیس دانشگاه آزاداسلامی خمینی شهر 
در این بخش از صحبت های خود تأکید کرد که باید داناییِ دانشجو را با یادگیری 
و افزایش تخصص مهارتی او به توانایی تبدیل کنیم و البته دانایی و توانایی فردی 

کافی نیست و نیاز به دانایی و توانایی اجتماعی داریم. 
حیدری گفت که دانشگاه باید به موتور نوآوری تبدیل شود و باید بتواند در پایداری 
اقتصادی و اجتماعی نقش داشته باشد و تأکید کرد که »ما می خواهیم این نقش 

را ایفا کنیم«.
او همچنین اشــاره کرد که باید ارتباطات بین صنعت و دانشگاه عمیق و تنگاتنگ 
باشد. نمی شود که دانشگاه درونگرا و منزوی باشد بلکه باید بتواند نقش آفرین 
باشد و برای رسیدن به این جایگاه، آموزش درست باشد و قدم اول را باید درست 

برداشت. 

حیدری در این باره توضیح داد: »در دانشــگاه ها نســل های مختلفی وجود دارد 
دانشگاه نســل اول بر مبنای آموزش و درک، نســل دوم مبنای مقاله و پژوهش 
و دانشگاه نسل سوم دانشــگاه کارآفرین بود؛ ما همه را پشــت سر گذاشته ایم، 
ما در حــال حاضر متخصصــی را می خواهیم که مشــکل منطقه و کشــور را حل 
کند و الان دانشــگاه خمینی شــهر دانشــگاهی با رویکرد حرکت از نسل سه به 
نسل چهار است. در دانشــگاه نســل چهار برنامه های جدید ارتباط تنگاتنگ بین 
صنعت جامعــه و دانشــگاه دارد و ویژگی برون گرایی دارد. در دانشــگاه نســل 
چهــارم اول تربیت نیرو بر اســاس آمــوزش صحیح و آمــوزش مبنایی صورت 
می گیرد و چهار گام آموزشــی شــامل آمــوزش تخصصی ســر کلاس، کار بینی 
مهارتی در محیط دانشــگاه منطبق با نیاز جامعه، کار آموزی و حضور دانشــجو در 
 محیط کار حرفه ای و کارورزی که باید دانشــجو با یک حرفه واقعی درگیر شــود 

وجود دارد.«
او با بیان اینکه راه اندازی آزمایشــگاه نســل چهــارم با هدف تربیــت نیرو برای 
صنعت دیجیتال است، گفت: »در زمینه اینترنت اشــیا، بازسازی و مدرن سازی 
دستگاه های CNC موفقیت داشــته ایم و در همین راستا باید به جوان ها اعتماد 

کرد.«

رئیس دانشگاه آزاد اسلامی واحد خمینی شهر در ادامه عنوان کرد: »طرح پویش 
از جمله طرح های اجرایی دانشگاه است که طی آن دانشجو از طریق این طرح وارد 
محیط کار واقعی می شود؛ کارفرما از قبل با دانشجویان مرتبط شده و هزینه های 
تحصیلی آنها را مشروط به اینکه پس از پایان تحصیلات در آن کارگاه مشغول شوند، 

بر عهده می گیرد.«
حیدری با با بیان اینکــه صنعت ما امروز تشــنه نیروی متخصص اســت ادامه 
داد: »باید بــه دانشــگاه پرورش گر تبدیل شــویم؛ فضــای انقلابــی، کارآمد و 
پایــدار در دانشــگاه پرورش گر موجــب ارتقای کیفیــت و کارآمــدی دوره های 
 تحصیلی می شــود و اگــر در آموزش و پــرورش ضعفی باشــد، کار ما دشــوار 

خواهد بود.«
حیدری گفت: »مرکز رشد باید متحول شــود و مطابق سخنان رهبر معظم انقلاب 
جهش تولید نیاز به فناوری دارد؛ پنج ساختمان مرکز رشد در 4000 مترمربع فضا 
داریم که در آن چهار شــرکت تولیدی دانش بنیان مستقر هستند، قرارداد شرکت 
فولاد مبارکه به صورت آزمایشی در دانشگاه اجرا شده و در آینده به صورت صنعتی 
وارد فاز اجرا می شود و در زمینه تحقیقات تخصصی و فناوری های نو با شرکت فولاد 

مبارکه اصفهان قرار داد به امضا رسیده است.«

به گزارش خبرنگار واحد رســانه روابط عمومی و بین الملل هلدینگ پترو پالایش 
اصفهان، مدیرعامل هلدینگ پتروپالایش اصفهان با اشاره به اینکه هدف گذاری ما 
این است که این هلدینگ تا سال 1405 درجمع 500شرکت برتر دنیا قرار گیرد، افزود: 
برای رشد و توسعه و رسیدن به چشم اندازهای مد نظر باید تأمین مالی هوشمندانه 
تعریف نمایم .دکتر محسن قدیری با اشاره به تعریف 460پروژه با6.2میلیارد یورو 
اعتبار، افزود: خوشــبختانه در هلدینگ پتروپالایش اصفهان از ســال قبل تاکنون 
100میلیون یورو تجهیزات خریداری کردیم.وی با اشاره به اینکه هر شرکتی یادگیرنده 
سریع تری داشته باشــد می تواند به وضعیت رقابت برتری دســت یابد و از رقبای 
خود پیشی بگیرد افزود: ما در این زمینه تلاش کرده ایم تا برای پیوستن به جمع 500 
شرکت برتر دنیا تأمین لیسانس و استاندارد دنیا و دانش فنی را داشته باشیم، ما با 
 بررسی آخرین تکنولوژی های روز دنیا در سطح شرکت ها به بررسی ابعاد موضوع 

می پردازیم و از این روش مسائل را حل کنیم. البته مدیریت مهمترین و تکمیل کننده 
همه بخش های این مثلث است که مجموعاً می توانیم به رشد 8 درصد و مقوله ای 
که مد نظر مقام معظم رهبری است دســت یابیم و به شعار نامگذاری شده جهش 
تولید با مشارکت مردم دست پیدا کنیم.وی با اشاره به بهره برداری از طرح DHT به 
عنوان یک مگا پروژه که سهم تولید گازوئیل یورو 5 را در این شرکت به 100هزار بشکه 
در هلدینگ پترو پالایش اصفهان رســاند گفت: این طرح 16ماه زودتر بهره برداری 
شد و اکنون 20میلیون لیتر گازوئیل یورو5 را تحویل کلانشهرهای کشور می دهیم.

دکترقدیری با اشــاره به راه اندازی شــرکت حمل و نقل در پتروپالایش اصفهان که 
موفق به راه اندازی ایر لاین شده است، افزود: برای پالایشگاه اصفهان در حال ایجاد 
خط آهن هستیم تا بخش ریلی راه اندازی کنیم و با توجه به اینکه کشورهای هدف را 
صادراتی مد نظر داریم از طریق خط آهن فرآورده های نفتی را به اسکله دریایی برای 
صادرات انتقال می دهیم.وی با اشاره به پروژه واحد تصفیه هیدروژن که 40تن گوگرد 
را از نفت سفید جداســازی می کند این طرح در 13 ماه برای اولین بار در دنیا با این 
مدت زمان و حجم انجام شد در این پروژه 31هزار بشکه نفت سفید گوگرد زدایی می 
شود، که در سال جاری بهره برداری می شود. وی با اشاره به سرعت اجرای پروژه ها 
در پالایشگاه اصفهان گفت: طرح بسیار مهمی در پالایشگاه اصفهان توسط بانوان اجرا 
می شود. وی با اشاره به اینکه ما در بحث زنجیره ارزش به صورت حرفه ای و دقیق 
وارد شده ایم، افزود: طرح های راکد مانده را فعال نمودیم ویکی از طرح ها که 15سال 
مسکوت بود را فعال نمودیم و تا سال آینده به بهره برداری خواهد رسید.دکتر قدیری 
افزود: احداث پارکینگ به ظرفیت 2400 خودرو همچنین درختکاری در 1150هکتار از 
اراضی پالایشگاه که طی 3 سال این درخت ها رشد خواهند کرد. وی با اشاره به اینکه 
23پروژه آبی در اصفهان توسط پترو پالایش اصفهان تعریف شده است افزود: نقاط 

ضعف را به نقطه قوت تبدیل کرده ایم.

به گزارش پایگاه اطلاع رســانی ســازمان جهاد کشاورزی اســتان اصفهان، با 
حضور رئیس ســازمان مدیریت و برنامه ریزی اســتان و معــاون هماهنگی 
برنامه و بودجه ســازمان بــه اتفاق  مهــرداد مرادمند، رئیس ســازمان جهاد 
کشــاورزی اســتان، معاون برنامه ریــزی و امــور اقتصادی،  معــاون بهبود 
تولیدات دامی ســازمان و رئیس و معاون پژوهشی مرکز تحقیقات و آموزش 
 کشــاورزی از مرکز پرورش و اصلاح نژاد مرغ بومی سپاهان بازدید کارشناسی 

انجام شد.
در این برنامه بازدید از فعالیت های مختلف این مرکز شامل حفظ و نگهداری 
و رکوردگیری از صفات مختلف مرغان شجره، جوجه کشی و تولید جوجه های 
یکروزه و سایر فعالیت های مرکز شــامل پرورش نیمچه های شجره و تولید و 
توزیع نیمچه های بومی در روســتاها و واحدهای پرورش انبوه گله های مرغ 

بومی سپاهان و همچنین نگهداری گله پشتیبان آشنا انجام شد.
لازم به ذکر اســت مرکز مرغ بومی ســپاهان در 25 کیلومتری جنوب شــرقی 
اصفهان در کنار روســتای کبوترآباد واقع شده است و از ســال 1365 با هدف 
شناســایی و ارتقای پتانســیل تولیدی مرغان بومــی آغاز بــه کار نموده و در 
حال  حاضر نســل 28 مرغان شــجره مرغ بومی اســتان را  که دارای  صفات 
عملکردی بهبود یافته می باشــد، تولید نموده اســت کــه از جمله  این صفات 
می توان  به افزایش تعداد تخم مرغ بومی تولیدی از 70 عدد  در ســال به 230 
 عدد در ســال، همچنین بهبود وزن تخــم مرغ تولیدی از 35 گــرم  به 62 گرم 

اشاره کرد. 
 این مرکز با اســتفاده از ظرفیت بخش خصوصی توانسته در بخش تکثیر مرغ 
بومی، میزان تولید جوجه یکروزه  بومی را از 400 هزار قطعه به  1.7میلیون قطعه 
در سال افزایش دهد و مصمم اســت در صورت تجهیز و تأمین دستگاه جوجه 

کشی جدید، تا پایان سال جاری، تولید جوجه را به 2.4 میلیون قطعه افزایش 
دهد. 

 همچنین تولیدات این مرکز با توجه به کیفیت بالا، با استقبال زیاد خانوارهای 
روستایی جهت پرورش مرغ بومی در استان اصفهان و سایر استان ها روبه رو 
می باشد و این مرکز  توانسته اســت علاوه بر حفظ نژادهای با ارزش بومی، در 
افزایش اشتغالزایی، تأمین بخشی از پروتئین حیوانی مورد نیاز و افزایش درآمد 
خانوارهای روستایی و نیز کمک به ســلامت جامعه از طریق تولید محصولات 
طبیعی مؤثر باشد و حمایت از توسعه این مرکز به تحقق اهداف یاد شده کمک 

شایانی می نماید. 
نژاد مرغ بومی اصفهان در سال گذشته، به عنوان نژاد مرغ بومی سپاهان توسط 

وزارت جهاد کشاورزی ثبت ملی شده است.

رئیس دانشگاه آزاد اسلامی خمینی شهر در نشست خبری تأکیدکرد:

راه اندازی آزمایشگاه نسل چهارم با هدف تربیت نیرو برای صنعت دیجیتال 

 اجرای۲۳پروژه آبی در اصفهان توسط 
پترو پالایش اصفهان

 بازدید رئیس سازمان مدیریت و برنامه ریزی استان اصفهان از 
مرکز پرورش و اصلاح نژاد مرغ بومی سپاهان

از لابه لای سخنان رئیس دانشگاه آزاداسلامی خمینی شهر:

 از مهرماه قرار است رشته پرستاری و فوریت های پزشکی را راه اندازی 
کنیم. 

 مشــکل امروز جامعه ما نیروی کار و متخصص اســت که با کمبود آن 
مواجه هستیم.

 وقتی می توانم به کار خودم افتخار کنم که مشــکلی از خمینی شهر و 
استان را بتوانیم حل کنیم. 

 توسعه کمّی و کیفی در مدارس سما داشته ایم. زنجیره وقتی تکمیل و 
موفق می شود که دانش آموز خوب داشته باشیم که تبدیل به دانشجوی 

خوب می شود.
 72 برنامــه عملیاتی برای 3 بســته راهبردی تدوین شــده و در حال 

اجراست. 
 برای رسیدن به دانشگاه نسل چهارم، مرکز رشد باید متحول شود. در 
کمتر از یک سال و نیم، مساحت و فضای مرکز رشد را از 1000 متر مربع به 

4000 مترمربع رساندم.
 اولین مرکز ملی انرژی در دانشگاه شروع به فعالیت کرده است.

17 درصد رشــد جذب دانشجو داشته ایم که بیشــترین رشد در مقطع 
کارشناسی ناپیوسته بوده و این نتیجه طرح پویش است. 

 خط قرمز دانشگاه برای من، کلاس درسی است. هیچ استادی حق کم 
کاری ندارد. سعی کرده ایم از شیوه های نوین در تدریس استفاده کنیم. 
 گلایه ای که دارم این است که چرا سرویس حمل و نقل عمومی برای 

این دانشگاه وجود ندارد؟
در بحث خدمات مشاوره رتبه 1 را در استان و رتبه ۹ را در کشور داریم. 

رتبه اول را در بین دانشگاه های استان در زمینه روابط عمومی داشتیم. 
اگر بخواهیم با تفکر قبل دانشــگاه را اداره کنیم، دانشگاه تبدیل به موزه 

می شود.
 بیش از ۹0 درصد از درآمد دانشگاه از شهریه دانشجوهاست. نزدیک به 
100 میلیاردتومان هزینه دانشگاه است. باید به سمت فروش محصولات 

فناورانه برویم. 
 یکی از دغدغه های درحال حاضر، نیروهای بازنشســته ای است که 

جایگزین ندارند.

اختتامیه شانزدهمین 
جشنواره ملی فن آفرینی 

شیخ بهایی
مراسم اختتامیه شــانزدهمین جشنواره 
ملی فن آفرینی شیخ بهایی، عصر پنجشنبه 
)2۷ اردیبهشت 1403( با حضور محمدعلی 
زلفی گل، وزیر علوم، تحقیقات و فناوری در 

هتل عباسی اصفهان برگزار شد.

گزارش تصویری
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